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NOC
Z GAZETĄ

G A Z E T AJarocińska

Zapraszamy 21 maja (sobota), godz. 18.00 - 22.00 
w programie: quest po „Gazecie" i portalu Jarocinska.pl

oraz quiz^o „Gazecie"
Weź udział w jarocińskiej Nocy Muzeów, . 
odwiedź „Gazetę" i zdobądź pieczątkę

Czytaj na str. 3m

Jarociński inwestor nadal owiany tajemnicą
Karo: Który to już potencjalny inwe
stor? Ci, co mieli zarobić na zakupie 
ziemi pod strefę, już zarobili i mają 
podatników tam, gdzie słońce nie 
dochodzi. Skazany zapewniał już 
tyle razy, że jest inwestor, że trwają 
rozmowy, ale z tego nic nie wynika, 
maj 2 0 1 6 : Ten INWESTOR to sobie 
emeryturę wypracuje tym zaintereso
waniem strefą w Golinie i negocja
cjami najkorzystniejszych warunków.

jestem  samotny: Jeszcze sie zdzi
wicie i będziecie przepraszać jak 
inwestor się pojawi, już niedługo! 
Ciem ny lud to kupił: No na pewno 
się pojawi, przy okazji następnych 
wyborów :-)))
Jarocinianka: Tajne łamane przez 
poufne . A inwestora jak nie było 
tak nie ma.
m n ie m a m ,ze  nie m a: Sekretarz 
„mniema",rada nie wie,burmistrz

wie,ale ni powie,gazeta może wie,ale 
póki co,napisać nie może.Mieszkańcy 
gminy czuja się usatysfakcjonowani. 
M arta: Pewnie nie będzie żadnego 
.inwestora, bo pomysły niektórych 
członków władzy są nieprzewidy
walne. No bo kto wie czy.ktoś nie 
wpadnie na pomysł by taką firmę 
przejąć? Tak się zastanawiam dla
czego w Jarocinie nie może być nor
malnie, tzn nie będzie złośliwości,

władza będzie dla ludzi a nie przeciw 
ludziom itd.
Nie kupuję u marianka: Adam zapłać 
komuś by przeleciał helikopterem 
i niech napiszą że inwestor oglądał 
strefę w Golinie z lotu ptaka. Podoba 
mu sie, ale się zastanawia :) Ciem
nogród z Jarocina :)
Pupil: Pawlicki to chociaż coś działa 
z tą strefą - są jakieś działania, po
mysły, rozmowy - za Stacha temat

rzucony w kąt - interesowało ich tylko 
wmurowanie kamienia węgielnego za 
6 0  tys zł w ZGO i inne takie takie... 
Arab: Można krytykować działa
nia burmistrza i pompowanie kasy 
w strefę, pod warunkiem, że myśli 
się krótkowzrocznie. Sprowadzenie 
inwestora, który zainwestuje w Ja
rocin grube miliony i da mnóstwo 
miejsc pracy jest bezcenne. Trzeba 
myśleć przyszłościowo!

Zachowano oryg ina lną pisowni?

ja ro d n sk a łft

1. Kierowca tira stanął 2. Uwaga! 3. Tłumy 4. Ślub z największym 5. Małżeństwo nie żyje.
w lesie pod Jarocinem. Już Mamy wysyp oglądały Pięknych korowodem w Polsce. Uderzył pijany. Teraz
nie ruszył... kleszczy i Młodych Możesz dołączyć stanie przed sądem

Z PRZYMRUŻENIEM OKA...

P R Z E W O D N IC Z Ą C Y  R A D Y  
P O M Y L IŁ  Ś W IĘ T A

Wicestarosta Mikołaj Szymczak przybył nie
spodziewanie na sesję Rady Gminy Kotlin w przed
ostatnim dniu kwietnia. Przewodniczący rady 
Tomasz Kosiński zaznaczył, że zastępca starosty 
spieszy się na obchody święta 3  Maja, dlatego 
głos zabierze na samym początku posiedzenia. 
- 0 1 0 .0 0  je s t msza święta i  zaraz przem arsz do 
koszar, a to akurat, drogi Tomku, nie je s t związane 
z 3  maja. To je s t św ięto jednostk i. Muszę tam  
być (batalion świętował 71 . rocznicę powstania 
- przyp. red.). - wyjaśnił Mikołaj Szymczak.

Przewodniczący nie zareagował na uwagę 
wiceszefa powiatu.

____________ _

B U R M IS T R Z  Z  C Ó R K Ą  
W  B A R W A C H  N A R O D O W Y C H

Burmistrz Adam Pawlicki pojawił się na popołudnio
wych obchodach Święta Flagi w mniej oficjalnym stroju, ale 
utrzymanym w barwach narodowych. Wraz z córką wziął 
udział w biciu rekordu Polski w największej liczbie osób 
z jednej szkoły muzycznej grających hymn Polski. Zamiast 
dud tym razem były jednak drewniane łyżki. Dzień później, 
już w bardziej oficjalnym niż dres stroju, zainaugurował 
imprezę w „Obozie Orła Białego” rozpalając ognisko na 
polanie. - Byto się przez te k iika  la t drużynowym. Pew
nych rzeczy się n ie  zapom ina - powiedział z dumą, gdy 
stos drewna zapłonął.

B YLf PO  W R A Ż E N IE M ...

Program z okazji Światowego Dnia Inwalidy w Ja
rocińskim Ośrodku Kultury zrobił najwyraźniej 
na zaproszonych gościach tak duże wrażenie, 
że poczuli nagłą potrzebę podzielenia się swoimi 
wrażeniami ze wszystkimi nieobecnymi. Na zdję
ciu Jan Grzesiek, prezes Banku Spółdzielczego 
i Igor Armon, dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej.

W IC E S T A R O S T A  N A  Z A G R A N IC Z N E J  
P IE L G R Z Y M C E  W  Ś W IĘ T Y C H  M IE J S C A C H

Wicestarosta Mikołaj Szymczak 
gościł na ostatniej sesji Rady femi- 
ny Kotlin. Kiedy już miał opuszczać 
salę obrad, pochwalił się, że był na 
pielgrzymce w Fatimie.

. - Byt to p iękny odpoczynek dla  
ducha. Zachęcam  w szystk ich do 
takiego wyjazdu, m im o że kosztu
je  - sugerował zastępca włodarza 
powiatu.

-•Starosta uduchow iony  - rzucił 
ktoś z sali.

- 6 d n i w m ie jscach naprawdę  
świętych - podkreślił Szymęzak.

- W ójt n iech wszystkich zaprosi 
- powiedział któryś z radnych.

Zgromadzeni na sali wybuchnęli 
śmiechem, a wójt Mirosław Pater- 
czyk -nie zareagował na propozycję 
radnych. B E Z A L K O M A T Ó W  

I P A ŁE K

KAŻDEGO D N IA  
NO W E INFORMACJE

ja ro c iń s k a ^
■ "  Zawsze tam , gdzie Ty

W  trakcie ostatniej sesji w Jaraczewie zastępca 
komendanta powiatowego policji, podinspektor 
Andrzej Boruta przedstawił statystyki przestąp- 
czości dla gminy i powiatu, a kiedy oddał głos 
radnym, by mogli zadawać pytania, zgłosił się 
Tadeusz Pera z Brzostowa, który z uśmiechem 
na ustach zdradził swój pomysł na zmniejszenie 
przestępczości. - Ja m am  może taką prośbę, 
żeby na teren ie  gm iny n ie używać alkom atów  
i  b ia łych  pałek. W tedy s łupk i przestępczości od 
razu spadną  - śmiał się rajca.

(seb )

http://www.jarocinska.pl
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TARGI PRACY W fTIRHLE
Z a p ra s za m y  na Targi P racy  M A H LE  
w s z y s tk ic h  z a in te re so w a n yc h  
k a r ie r ę  z a w o d o w ę  w  n a s z e j  f i r m ie .

Z a re je s tru j s ię  ju ż  te ra z  na 
t a r g i .m a h le .p l

mnHLE

Przyjdź, zobacz 
i dołącz do nas!
s/ Zaprezentujemy Gi aktualne oferty pracy
s/ Przybliżymy programy praktyk i staży
y  Opowiemy o możliwościach 

rozwoju zawodowego
y  Przedstawimy Gi markę MAHLE 

i nasze produkty
Przynieś swoje GV i rozpocznij I  
karierę w MAHLE Polska

sob. 21,05 
niedz. 22.05

od 10:00 
do 18:00

od 10:00 
do 14:00

Więcej informacji pod nr tel. 
(62)72 25158 mnHLE

Driven by  perform ance
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► POŻAR W  POTARZYCY

Obora spaliła sic 
przez zwarcie
J  Najprawdopodobniej zwarcie instalacji oświetleniowej było przyczyną 
pożaru budynku gospodarczego w Potarzycy (gm. Jarocin).-

Zmiany kadrowe 
w jarocińskiej 
prokuraturze

Monika Warczyńska zo
stała powołana na stanowi
sko Prokuratura Rejonowego 
w Jarocinie. Do tej pory na
szej prokuraturze szefowała 

. Danuta Bemacik-Stępień.
Funkcję zastępcy ob 

jął prokurator Przemysław 
Wyrwiński. Zmiany kadro
we w prokuraturze to efekt 
nowych przepisów, które 
obow iązują od 4 marca. 
Zlikwidowana została 6-let- 
nia kadencyjność szefów 
prokuratu r apelacyjnych 
i okręgowych oraz 4-lęt- 
nia prokuratorów rejono
wych. W okręgu ostrowskim 
oprócz Jarocina zmiana na 
stanowisku szefa prokura- 
ti*y nastąpiła w Kaliszu.

N a p oczą tku  m arca 
Paweł Szymanowski objął 
stanow isko p roku ra to ra  
okręgowego w Ostrowie 
Wielkopolskim. N a razie 
nie ma jeszcze zastępcy. 
Pełniący tę funkcję do tej 
pory p roku ra to r Janusz 
Walczak nie otrzymał po
wołania. Nie wiadomo, kto 
będzie z ramienia proku
ratury odpowiedzialny za 
kontakty z m ediam i. Od 
kwietnia 1991 r. do ubie
głego tygodnia rzecznikiem 
prokuratury okręgowej był 
prokurator Janusz Walczak.

W miniony czwartek ro
zesłał e-maile do dziennika
rzy, w których podziękował 
za wyrozumiałość i życzli
wość w czasie wieloletniej 
współpracy. Najęcia zwią
zane z kontaktam i z prasą 
byty, zwłaszcza w sytuacji 
stałego łączenia z innym i 
obowiązkam i służbowymi, 
bardzo absorbujące, jednak 
dające wiele satysfakcji, a jed
nocześnie pozwalały - przy 
„wykorzystaniu" Państwa 
mediów - przynajm niej na 
próbę budowania pozytyw
nego wizerunku prokuratury” 
- napisał Janusz Walczak.

Redakcja „Gazety Ja 
rocińskiej” także dziękuje 
prokuratorowi Januszowi 
Walczakowi za współpracę 
i wyrozumiałość. *

(era)

Sześć wozówbojowych, 26 stra
żaków, kilkanaście osób obserwują
cych akcję gaśniczą i przestraszone 
bydło w okólniku - tak wyglądało 
miejsce pożaru w Potarzycy. W po
niedziałek po południu wybuchł 
pożar w budynku inwentarskim. 
- Babcia siedziała czy chodziła po  
ogrodzie. Zauważyła ogień. Pobiegła 
do sąsiadów i zadzwonili na straż. 
Jak babcia mnie zawołała, to pło
mienie zajęty połowę budynku. Tymi

W taki sposób targnął się na ży
cie 38-letni mieszkaniec Jaraczewa.

Tragedia rozegrała się w nie
dzielę 1 maja. Pogotowie ratunko
we otrzymało zgłoszenie o próbie 
samobójczej przed godziną 6.00. 
Z przekazanych informacji wyni
kało, że poszkodowany znajduje się 
na wysokości w stodole, dlatego do 
pomocy wezwano straż pożarną. 
- Ratownicy z OSP Jaraczewo udzielili 
pierwszej kwalifikowanej pomocy po- 
szkodowanemu. Po przybyciu zespołu 
ratownictwa medycznego wspólnie

otworami w ścianie było widać jęzory 
ognia - opowiada dziewczyna ob
serwująca pracujących ratowników. 
- To było okropne. Bo wiadomo, jak  
eternit trzaska. On miał tutaj wszystko 
zospawane, żeby te zwierzęta nie ucie
kły. Cięli gumówką. Ludzie zaganiali 
bydło - relacjonuje inna z kobiet.

Kiedy ratownicy przybyli na 
miejsce zdarzenia, palił się cały dach 
budynku. - Spaliła się zgromadzona 
słoma, siano i konstrukcja dachowa

prowadzono resuscytację krążenio
wo-oddechową. Po zaopatrzeniu me
dycznym mężczyzna został ułożony 
na desce ortopedycznej i zniesiony 
z wysokości - relacjonuje aśp. M a
riusz Banaszak, rzecznik prasowy 
Państwowej Straży Pożarnej w Ja
rocinie. 38-latek trafił do szpitala 
w Jarocinie.

Okoliczności zdarzenia ustaliła 
policja. Mieszkaniec Jaraczewa miał 
ranę kłutą w okolicy serca i ranę 
ciętą lewego nadgarstka. - Kiedy 
policjanci udali się na miejsce, oka-

obory. Prawdopodobną przyczyną 
tego zdarzenia było zwarcie instalacji 
oświetleniowej na poddaszu budyn
ku - mówi mł. kpt. Rafał Regus, 
dowodzący akcją gaśniczą, na co 
dzień zastępca dowódcy Jednostki 
Ratowniczo-Gaśniczej w Jarocinie.

W pożarze nikt nie ucierpiał. 
Na szczęście udało się uratować 
wszystkie 19 sztuk była. Wstępnie 
straty oszacowano na 40 tys. zł.

zało się, że mężczyzna próbował się 
powiesić - mówi mł. asp. Agnieszka 
Zaworska, rzecznik prasowy Ko
mendy Powiatowej Policji w Jaro
cinie. Desperata ze sznura miała 
odciąć matka.

Pom im o wysiłków lekarzy 
mężczyzna zmarł następnego dnia 
w szpitalu. Policja umorzyła śledz
two. - Była to próba samobójcza bez 
udziału osób trzecich. Zwłoki zostały 
wydane rodzinie - informuje rzecz
niczka.

(era)

(era)

t  JARACZEWO ________ ______________________________ :____________

Najpierw ugodził sio dwa razy nożem, a potem powiesił

Zwłoki w lesie
30 kwietnia w lesie w Gielczy w oko

licy ul. Cmentarnej znaleziono zwłoki 
mężczyzny. Jedna z mieszkanek wioski 
wybrała się na spacer do lasu. - Ponieważ 
pani je st pielęgniarką, szybko stwierdzi
ła, że ta osoba nie żyje - mówi mł. asp. 
Agnieszka Zaworska, rzecznik prasowy 
KPP w Jarocinie.

Wezwany na miejsce lekarz p o 
twierdził zgon mężczyzny. Zmarłym był 
60-letni mieszkaniec Cielczy. Śledczy nie 
stwierdzili, by istniało podejrzenie udziału 
osób trzecich w zdarzeniu. Zgon nastąpił 
z przyczyn naturalnych.

J  Kolizje z mandatami
8 maja w Łowęcicach (gm. Jaraczewo) jadący 
BMW mieszkaniec gm. Jaraczewo nie ustą
pił pierwszeństwa przejazdu rowerzyście. Na 
szczęście cyklista z gm. Borek Wielkopolski nie 
doznał obrażeń. Sprawca kraksy został ukarany 
mandatem.'

Również w niedzielę na krajowej „11” w Jaro
cinie kierowca renaulta megane z gm. Jarocin 
wymusił pierwszeństwo na motocykliście. Ja 
dący jednośladem z gm. Żerków nie odniósł 
obrażeń, a nieostrożny kierowca został ukarany 
mandatem. Kierujący volkswagenem transpor
terem wykonywał nieprawidłowo manewr skrętu 
w lewo i nie udzielił pierwszeństwa przejazdu 
jadącemu prawidłowo z przeciwnego kierunku 
kierowcy renaulta clio. Kierujący pojazdami byli 
trzeźwi. Sprawcę kolizji ukarano mandatem. Do 
zdarzenia doszło w na krajowej „ 11 ” w Nowym 
Mieście 7 maja.

Tego samego dnia w Boguszynie kierujący 
chewoletem captiva z powiatu wrzesińskiego 
w wyniku nieprawidłowo wykonanego manewru 
wyprzedzania dorowadzil do zderzenia z oplem 
vectrą. Nieostrożny kierowca został ukarany 
mandatem.

5 maja na ul. Parkowej w Jarocinie mieszkan
ka gminy Jarocin w czasie cofania peugeotem 
uderzyła w renaulta clio. Sprawczynię ukarano 
mandatem.

Tego samego dnia na ul. Poznańskiej w Kotlinie 
kierujący skodą mieszkaniec powiatu warszaw
skiego najechał na tył daci, którą podróżowa
ła mieszkanka gminy Kotlin. Sprawca kraksy 
otrzyma! mandat.

Tak samo zakończyło się zdarzenie na ul. Po
znańskiej w Kotlinie. Jak ustaliła policja, miesz
kaniec gminy Kotlin kierujący fordem nie dosto
sował prędkości do warunków jazdy i na luku 
drogi wpadł do rowu. Kierowca ani pasażerka 
auta nie odnieśli obrażeń. Do zdarzenia doszło 
w środę 4 maja.

Motorowerzystka doznała niegroźnych obrażeń 
w czasie kolizji, do której doszło 3 maja w Ra- 
dlińcu (gm. Nowe Miasto). Jak ustaliła średzka 
policja, kierujący oplem astrą mieszkaniec gm. 
Nowe Miasto.nie ustąpił pierwszeństwa prze
jazdu kierującej motorowerem. Kierowcę auta 
ukarano mandatem.

WIEŚCI
KRYMINALNE
J  Jechali pod wpływem
8 maja na ul. Dworcowej w Mieszkowie 
policjanci zatrzymali Marcina S. z gm. 
Jarocin. Kierowca volkswagena miał 0,3 
promila alkoholu.

6 maja w Wyszkach skontrolowano Rafa
ła U. z powiatu ostrowskiego. Kierowcę 
fiata zatrzymano w związku z przekro
czeniem prędkości. Przeprow adzone 
badanie wykazało, że mężczyzna miał 
0,7 promila alkoholu.

5 maja na ul. Rymarkiewicza w Kotlinie 
sprawdzono Stanisława S. z gm. Kotlin. 
Kierował renaultem, mając w organizmie 
0,9 promila alkoholu.

2,7 prom ila m iał W łodzim ierza M.

z gminy Kotlin. W takim stanic usiadł 
za kierownicą opla astry i cofając uderzył 
w zaparkowanego forda focusa. Do zda
rzenia doszło 3 maja na ul. Powstańców 
Wielkopolskich w Kotlinie.

2 maja na ul. Śremskiej w Boguszynie 
sprawdzono rowerzystę. Marek L. z gm. 
Nowe Miasto miał 0,5 promila alkoholu.

1,6 prom ila alkoholu stw ierdzono u 
Mieczysława G. z powiatu średzkiego. 
Pijanego cyklistę namierzono na ul. Po
znańskiej w Nowym Mieście 2 maja.

Rekordzistą minionego tygodnia w gmi
nie Nowe Miasto okazał się Mirosław M. 
z gm. Nowe Miasto. Usiadł za kierowni
cę fiata punto mając 2,3 promila alko
holu. Nietrzeźwemu kierowcy policjanci 
przerwali jazdę w Kolniczkach 2 maja.

1 maja na ul. Slawoszewskiej w Kotlinie 
skontrolowano Andrzeja J. z gm. Kotlin. 
Kierowca daewoo tico miał 1,1 promila

alkoholu.

Tego samego dnia na ul. Popiełuszki 
w Jarocinie sprawdzono Piotra O. z gmi
ny Jarocin. Jadący chryslerem voyagerem 
nadmuchał 0,3 promila alkoholu.

J  Po pijaku jeździł 
motocyklem po parku

Nie dość, że jeździ! po parku miejskim, to 
był jeszcze pod wpływem alkoholu. W so
botę 30 kwietnia po południu policjanci 
patrolowali jarociński park i dostrzegli 
mężczyznę, który jeździ motocyklem. 
W czasie kontroli okazało się, że M a
teusz F. z gm. Jarocin miał 1,7 promila 
alkoholu w organizmie. Amator jazdy 
na podwójnym gazie poruszał się mo
tocyklem marki Yamaha.

J  Spowodował wypadek, 
stracił prawo jazdy

Jedna osoba ucierpiała w wypadku, który 
wydarzy! się 4 maja na krajowej „11”

w Kotlinie. - 22-letni mieszkaniec gminy 
Kotlin wyjeżdżając z drogi podporządko
wanej hondą civic nie ustąpił pierwszeń
stwa przejazdu i doprowadził do zderzenia 
z poruszającym się od Pleszewa peugeotem 
206, którym jechał 29-latek z gminy Ja
rocin - relacjonuje ml. asp. Agnieszka 
Zaworska, rzecznik prasowy Komendy 
Powiatowej Policji w Jarocinie. 
Kierowca peugeota trafi! ze złamanym 
obojczykiem do szpitala. Obaj prowa
dzący auta byli irzeźwi. Sprawcy wy
padku zostały zatrzymane uprawnienia 
do kierowania.

)  Mercedesem potracił 
pieszego na przejściu

Do zdarzenia doszło 1 maja wieczorem 
na ul. Wojska Polskiego w Jarocinie 
- na wysokości restauracji McDonal- 
d ’s. - 61-letni mieszkaniec gminy Jaro
cin, prowadząc rower, wszedł na ozna
kowane przejście dla pieszych i został 
potrącony przez kierującego mercede
sem -  relacjonuję mł. asp. Agnieszka

Zaworska, rzecznik prasowy Komen
dy Pow iatow ej Policji w ja ro c in ie . 
Poszkodow any ze złam aniem  lewej 
nogi trafił do  szp ita la  w Jarocin ie.

38-letni kierowca auta z gminy Ja 
rocin odpowie za spowodowanie wy
padku.

J  Przewracali tol toie
I maja policja otrzymała zgłoszenie, że 
dwóch mężczyzn awanturuje się w parku. 
Kiedy patrol udał się na miejsce, oka
zało się, że mieszkańcy gminy Jarocin 
oprócz zakłócania porządku publicznego 
przewracali toalety toi toie. Za swoje 
zachowanie zostali ukarani mandatami-

1! Zatrzymany ze środkami 
odurzającymi

30 kwietnia na ul. Poznańskiej w Ko
tlinie policjanci zatrzymali 28-letniego 
m ieszkańca pow iatu pleszewskicgo, 
który posiadał przy sobie dwie tabletki
ekstazy.

(era)
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W drugiej połowie czerwca 
ma zostać uruchomiony 
kolejny bajpas. Tym razem 
po lewej stronie od ronda 
(obok stacji paliw Orlen 
- przyp. red.) w stronę 
Kalisza.

► Budowa obwodnicy Jarocina 
jest coraz bardziej widoczna 
i odczuwalna dla mieszkańców 
miaśta.

Od jakiegoś czasu funkcjonują 
dwa bajpasy - na ul. Św. Ducha oraz 
ul- Żerkowskiej. Objazdy wzbudzają 
w>ele kontrowersji i skrajnych opinii 
wśród kierowców. - To, co zrobiono, to 
Masakra - dziury, kałuże dla pieszych, 

' to lepiej nie mówić. (...) Rozumiem, 
& budowa jest potrzebna, ale tak nie 
Powinno to wyglądać tym bardziej, że 
Ma tak być do końca roku. Od ulicy 
Berkowskiej wygląda to lepiej, ale i ruch 
' zwłaszcza tirów - jest tam mniejszy 
'  żaliła się jedna z użytkowniczek drogi.

Trzeci bajpas
Mieszkańców Jarocina oraz osoby 

Przejeżdżające przez miasto czekają 
kolejne ograniczenia. W najbliższym 

* czasie planowane jest wyznaczenie 
kolejnego bajpasu. Tym razem na 
drodze* krajowej nr 1 1  przy rondzie 
oraz stacji paliw Orlen. - Będzie on 
Przebiegał od węzła przy drodze woje

wódzkiej Św. Ducha. Dalej pójdzie la
sem przy Tumidaju do wykorytowanego 
zjazdu, który widać, kiedy się jedzie od 
ronda w kierunku na Witaszyce - tłu
maczył na jednym z posiedzeń komisji 
rozwoju Rady Miejskiej w Jarocinie 
wiceburmistrz Witoslaw Gibasiewicz. 
Z informacji uzyskanej od firmy Bu- 
dimex wynika, że trzeci bajpas zosta
nie uruchomiony w drugiej połowie 
czerwca.

Przesłony i wiadukty
W dalszej części budowy obwod

nicy wykonawca - planuje ustawie
nie przesłon pionowych wzdłuż ul. 
Okrężnej między Żerkowską a Św. 
Ducha. Równocześnie kontynuowana 
będzie budowa wiaduktów w Wolicy 
Pustej, Mieszkowie i Cielczy. Budowa 
takich samych obiektów rozpocznie 
się w Jarocinie - na drodze w stronę 
lasu w  okolicy ul. Maratońskiej oraz

Przełom sierpnia 
i września 2017 roku
to  podaw any przez 
w ykonaw cę - firm ę  Budimex
- te rm in  zakończenia budow y 
obw odn icy  Jarocina.

na ulicach Żerkowskiej i Św. Ducha. 
Na całej trasie obwodnicy będzie 12 
wiaduktów. Budimex cały czas będzie 
też kontynuował roboty przy wykopie
- korytowaniu drogi od strony Cielczy 
do końca obwodnicy.

Ciężki sprzęt na drogach
Burmistrz Jarocina oraz starosta 

jarociński od roku prowadzą nego
cjacje z firmą Budimex, które mają 
się zakończyć podpisaniem  poro
zumienia. Zostaną w nim zawarte

zobowiązania obu stron dotyczą
ce budowy obwodnicy. - Tak, żeby 
gmina Jarocin i powiat ja k  najwięcej 
skorzystały przy okazji budowy ob
wodnicy - wyjaśnił Marcin Leśniak, 
szef referatu obsługi inwestorów 
w Urzędzie Miejskim w Jarocinie. 
A wiceburmistrz dodał: - Jesteśmy 
w stałym  kontakcie z wykonawcą. 
Spotkania odbywają się praktycznie 
co m iesiąc - zapew niał W itosław 
Gibasiewicz. - Na bieżąco m onito
rowana je st cała inwestycja. Stara
my się rozwiązywać te tematy, które 
dotyczą stycznych punktów, czyli dróg 
gminnych i powiatowych. Wykonaw
ca, co nas oczywiście cieszy, stara się 
do m inim um  ograniczyć korzystanie 
z naszych dróg. Jest to dobra wiado
mość z punktu widzenia degradacji na
wierzchni przez ciężki sprzęt. Dopiero 
przy budowie węzła mieszkowskiego 
firm a Budimex przewiduje natężenie

ruchu na drogach powiatowych - tłu
maczył Gibasiewicz.

Nowa S11 z Poznania 
do Ostrowa

Wiceburmistrz poinformował rów
nież, że w ramach ostatnich zmian; 
które zostały dokonane w Krajowym 
Programie Budowy Dróg, w wykazie 
inwestycji do wykonania przez Kra
jową Dyrekcję Dróg Krajowych i Au
tostrad do roku 2025 znalazł się cały 
odcinek drogi S il .  -Jesienią ma zastać 
zlecone opracowanie map i koncepcji 
przebiegu .jedenastki"na interesującym 
nas odcinku, a więc z Poznania przez 
Kórnik do Jarocina i dalej do Ostrowa 
Wlkp. To opracowanie mą odpowiedzieć 
na pytania, czy przebieg , jedenastki ” 
będzie zmieniony i zostanie o m  wypro- 
wadzom m  bardziej dogodne obszary 
- wyjaśniał Witosław Gibasiewicz.

ANNA KONIECZNA

► M ATURY 2 0 1 6

Od lat najwięcej nerwów wywołuje 
matematyka, ale w tym roku uczniowie, 
''-którym: udało nam się porozmawiać, byli 
Pozytywnie zaskoczeni poziomem zadań.
'  Spodziewałem się mprawdę trudniejszych 
Moń. Niektóre były tak bamlne, że rmzwal- 
tyMje wręcz łapaczami punktów - ocenia 
kichał Pietrzak z ZSP nr 1. - Myślałem, 
?£Jok rok temu była taka trudna, to teraz 
Mtwiej nie będzie, a okazało się zupełnie 
Maczej. Była bardzo przyjemna - dodaje.

Obawy uczniów zdaje się podzielać 
Tomasz Kosiński, dyrektor I Liceum Ogól- 
n°ksztalcącego w Jarocinie. - Naszym celem 
J®1 osiągnięcie wyniku 100procent zdawal- 
n°k i i cały czas do tego dążymy. Oczywiście 
,kiJbanlzkj obawialiśmy się matematyki, bo 
'dlat sprawia maturzystom dużo problemów. 
Bupebue inne nastroje mamy patrząc na 
la m in y  z języków obcych. Tutaj zawsze 
tttsi uczniowie dobrze sobie radzili i wierzę.
® u’ tyrń roku będzie tak samo - tłumaczy.

Dla Bartosza Pluty, ucznia Jedynki”, y 
tomura z języka angielskiego także była I  
■atwa. - Przede mną jeszcze rozszerzenie. J 
^  też się specjalnie nie rmrtwię. Podchodzę g 

tego na spokojnie i na luzie - przekonuje 
Maturzysta.

Egzaminy rozpoczęły się 4 maja 
^języka polskiego. - Matura na poziomie 
Podstawowym nie poniiuia sprawić uczniom 

kszych problemów. Jeśli chodzi o poziom 
'Ofszerzony, była trudniejsza niż rok temu.

którzy poważ/iie myślą o złożeniu doku- 
ntentów na oblegane kierunki m  studiach. 
Muszą się jediuik z nią ztnierzyć i być dobrze 
Ptygotowanym - ocenia Beata Udzik, po
e t k a  z „ogólniaka”.

Maturzyści: Pomysły same się 
rodziły, a niektóre zadania były 
łapaczami punktów
j  576 uczniów z naszego terenu podchodzi w tym 
roku do matury. Jak oceniają pierwsze egzaminy?

Maturzyści z jarocińskiego „ogólniaka" tuż przed egzaminem z języka 
polskiego

- Temat rozprawki („Czy warto kochać, 
mimo że miłość wiąże się z cieipieniem?” 
- przyp. red.) był przyjemny, a pomysły same 
się rodziły, żeby dać odpowiednią argumenta
cję. Streszczenie artykułu też nie było jakimś 
wielkim wyzwaniem dla maturzysty - pod
sumowuje Michał Pietrzak.

Egzaminy ustne zakończą się 27 maja. 
Wyniki będą znane 5 lipca. (seb)

Liczba m aturzystó w  
w  poszczególnych szkołach:
ZSP nr 1 Jarocin 210
I LO Jarocin 163
ZSP nr 2 Jarocin 139
ZSP-B Tarce 33
ZS Nawe Miasto 16
Liceum Społeczne 15

ZESPÓL SZKOL

Zespół Szkół Przyrodniczo*Biznesowych w Tarcach

Gimnazjalisto! Ciekawe zawody! )  fi
• TECHNIK LOGISTYK /
• TECHNIK WETERYNARII Łm*,
• TECHNIK ARCHITEKTURY KRAJOBRAZU
• TECHNIK AGROBIZNESU
• TECHNIK TECHNOLOGII ŻYWNOŚCI
• TECHNIK ORGANIZACJI REKLAMY. FOTOTECHNIK
• TECHNIK OCHRONY SR0C0WISKA
ZAPRASZAMY /

Z iS P O I SZKOL

Zespół Szkół Przyrodniczo-Biznesowych w Tarcach

BEZPŁATNY KURS ROLNICZY ]  Ą
• przygotowujący do egzaminu I  w m

potwierdzającego kwalifikacje rolnicze y  (
(0KE), prowadzenia gospodarstw 
i korzystania z funduszy unijnych (ARiMRj | f

• egzamin zawodowy na miejscu w Tarcach
(kwalifikacja R3) i

KWALIFIKACJE ROLNICZE \
W TECHNIKUM na kierunkach: )
• agrobiznes • weterynaria * architektura krajobrazu

KAŻDEGO DNIA 
NOWE INFORMACJE

http://www.jarocinska.pl
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POWIAT ►CZY W AS POGIĘŁO? - PYTAŁ RAD NY PREZESA

JAN SZCZERBAN
przew odniczący Rady Pow ia tu w  Jarocinie

„Albo ja  jestem głupi, 
albo proszę mnie
- koledzy z Ziemi 
Jarocińskiej oświećcie, 
bo my PiS-owcy jesteśmy 
ponoć „moherowe berety”
- jak to jest, że nie mamy 
szacunku do własności
i do matki ziemi? (...)”

Szpital sprzedał studnię głębinową, 
z której czerpał wodę na swoje potrze
by. Ujęcie nabyło Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji, od którego 
lecznica teraz kupuje wodę.

Mieliśmy pewne problemy 
z zakupem leków

Prezes szpitala Marcin Jantas przy
znaje, że pod koniec ubiegłego roku 
sytuacja finansowa szpitala była na 
tyle zła, że musiał się ratować sprze
dażą majątku. - Mieliśmy pewne proble
my z zakupem leków. Było to związane 
z opóźnienianfi w płatnościach za nadwy- 
konania przez Narodowy Fundusz Zdro
wia. To z kolei spowodowało zachwianie 
płynności finansowej - tłumaczył prezes 
Jantas na jednym z ostatnich posiedzeń 
powiatowej komisji zdrowia i spraw 
społecznych.

Z informacji podawanych przez 
szefa szpitala wynika, że lecznica ze 
studni głębinowej znajdującej się na 
jej,terenie czerpała wodę do po ło
wy ubiegłego roku. Wtedy nastąp i
ła aw aria stacji uzdatn ian ia wody. 
Oszacowany koszt naprawy wynosił 
od 50 do 60 tys. z ł . : Szpital cały czas

9.029 zł 2 116.859.87 zł 4 min zł463 tys zł
w ynosiła  strata szpitala na 
koniec 2015 r. (strata byłaWj s 
w iększa, ale NFZ zapłacił 
1 m in zł za nadwykonania F 
i w p łyn ę ło  460  tys. zł ze \ \ 
sprzedaży ujęcia w ody)
u r a r a r .

zapłacił szpita l za 
w odę dostarczaną 
przez Przedsiębiorstwo 
W odociągów  i Kanalizacji 
w  Jarocinie w  p ierwszym  
kw arta le  tego  roku

p o w in ien  zapłacić szp ita low i 
w  Jarocinie N arodow y 
Fundusz Zdrow ia  za ta k  zwane 
nadw ykonan ia , czyli usługi 
św iadczone ponad w artość 
kon trak tu  za rok 2011 i 2012

zapłaciło  szp ita low i 
Przedsiębiorstwo 
W odociągów  
i Kanalizacji za studnię 
g łęb inow ą

Studnia głębinowa, która znajduje się na terenie szpitala nie jest już własnością lecznicy

je s t podłączony do m iejskiego wodo
ciągu, z którego m ogliśm y korzystać 
w sytuacjach awaryjnych. W momen
cie, kiedy nasza stacja stanęła, podją
łem decyzję o tym, ie  przechodzimy na 
wodę z wodociągu - stwierdził Marcin 
Jantas. - Z  jednej strony nie miałem  
tych sześćdziesięciu tysięcy złotych na 
naprawę stacji, z drugiej zyskałem  
ponad czterysta tysięcy (ze sprzeda
ży studni - przyp. red.) na bieżącą 
działalność szpitala - argumentował 
prezes.

Czy was, za przeproszeniem, 
pogięło?

Niektórzy radni nie kryli oburzenia
- z jednej strony faktem pozbywania 
się m ajątku przez szpital, a z d ru 
giej tym, że rada powiatu, jako organ 
właścicielski szpitala, nic o tym nie 
wiedziała i nie uczestniczyła w po 
dejmowaniu decyzji. - Jak można było 
sprzedać coś, co je st naszą własnością? 
Czy was, za przeproszeniem, pogięło?
- nie przebierał w słowach przewod

niczący rady powiatu Jan Szczerbań. 
- Słuchaj facet, je ś li ty chcesz m ieć 
pieniądze, to albo z nam i rozmawiasz, 
jako właścicielem, albo proszę do gminy 
. (spółka PWiK jest spółką należącą 
do gminy Jarocin - przyp. red.). Pan 
Pawlicki wyraźnie dostał do zrozum ie
nia, że żadnego udziału ze szpitala nie 
dostanie. Ale ja  widzę, że teraz studzien
ka pójdzie, a potem  jeszcze coś poważ
niejszego - grzmiał Szczerbań. - Nie 
mieliście na życie? Przecież niedawno 
daliśmy trzysta tysięcy na spłatę długu,

a tu nagle pilnie potrzebne P‘e r l,jl 
Ja rozum iem , gdyby zarząd P ° ''i t 
w komplecie otrzym ał to do c 
cji, ale tak nie było i nie mogt J c 
zrozumieć. Do tej pory, jeśli P'e,,l j  1 
brakowało koledze prezesow i,10 ] > 
dział, gdzie przyjść, a teraz nagle J  / 
m niał - dodał szef rady powiatu- ̂  • 
zdaniem ujęcie wody to dla sZP.j 
strategiczna sprawa. - To tak, 1 , 
bym sprzedał studnię na swojejP° , 
Nie do pom yślenia - argurrrcn 
przewodniczący. I powtórzy1’

JAROCIN, ul. Powstańców Wlkp. 6
(obok Komfortu)

tel. 664 485 825

NAJTAŃSZ 
TYNKI
• sy liko n o w e
• akry low e
• syl i kątow e

M IESZALNIK 3 0 0 0  k o l o r ó w

► W  JAROCINIE RUSZYŁY W YPŁATY Z PROGRAM U 5 0 0 +

Chcesz dostać pieniądze 
na dzieci, odbierz decyzją!

W Jarocinie mszyły wy
płaty pieniędzy dla rodziców 
z programu 500+. - Każdy, 
zanim dostanie pieniądze na 
konto, musi odebrać decyzję. 
Jest to spowodowane tym, 
że my musimy wiedzieć, czy 
dana osoba nie ma jakichś za
strzeżeń i uwag do tego doku
mentu, czy nie będzie składała 
odwołania - wyjaśnia Igor 
Armon, dyrektor Miejsko- 
Gminnego Ośrodka Pomo
cy Społecznej w Jarocinie. 
- Ponieważ mielibyśmy bardzo 
wysokie koszty związane z wy
syłką, rozwiązaliśmy to tak, że 
powiadamiamy telefonicznie 
o możliwości odbioru decy
zji. Robimy to w kolejności, 
w jakiej były składane wnio
ski. W ślad za tym idą listy do

wypłat i pieniądze - dodaje 
szef jarocińskiej opieki spo
łecznej.

Pieniądze są wypłacane 
tylko na konta. - Nie będzie 
wypłat u tuts w kasie, dlatego 
że sąto za wysokie kwoty. Poza 
tym dochodzi kwestia bezpie
czeństwa zarówno osób, które 
wypłacają, ja k  i tych, które 
będą odbierały świadczenie. 
Załóżmy, że jest rodzina kil
kuosobowa, do tego będzie 
miała wypłatę z dwóch miesię
cy i będzie odbierała pięć czy 
sześć tysięcy złotych. Zachodzi 
obawa, że może ktoś, mówiąc 
kolokwialnie, przyuważyć taką 
osobę, pójść za nią i może 
dojść do nieszczęścia - prze
strzega Armon.

(ann)
Do tej pory w  jarocińskim MGOPS-ie złożonych został0 
ponad 2.700 wniosków o wsparcie z programu 500+

i

i
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W j studni g łę b in o w y c h
;• Posiada

i ^ z e d s ię b io rs tw o
i W o d o cią g ó w  
i ' banalizacji w  Ja ro c in ie , 

#  ^ V n n e s ą 2 3  z  n ic h

_____
Fot. A. Konieczna

Ą
Ą

i

nie rozumiem. Chce pan dotacje 
Stawać od rady, czy nie? Może pan 
cp sam sobie rządzić. Ja mówię

rPr°st: jeżeli pan chce sam  sobie 
j^ d ć , to proszę do rady więcej nie 
s Chodzić, bo ja  ręki nie podnio- 
u Gruntu pan nie um iał sprzedać 

zPital na początku 2014 r. kilka 
1̂. y Próbował sprzedać dwie dział- 

’na jednej z nich stoi kwiaciarnia 
” °ża” . przyp. red.), ale stu d n ię , 

sPrzedał. Dlaczego pan do nas 
e Przyszedł, tylko do gminy Jarocin,

A

bo tego nie rozumiem ? - domagał 
się wyjaśnień Szczerbań.

To ja uważałem, 
że mamy taki sukces, 
a pan to tak odwrócił

Marcin Jantas usprawiedliwia! 
podjętą decyzję: - W umowie spółki 
(statucie - przyp. red.) jest wyraźnie 
napisane, że decyzje poniżej m iliom  
złotych może podjąć rada nadzorcza 
szpitala. Powyżej tej kwoty musi być 
uchwała zgromadzenia wspólników, 
czyli rady powiatu. A tu m ieliśm y 
kwotę poniżej m iliom . Poza tym uwa
żałem, że je śli powiat reguluje ju ż  
mleżności szpitala związane z emisją 
obligacji wyemitowanych na rozbudo
wę, to z działalnością bieżącą powin
niśmy sobie poradzić sami - stwierdził 
prezes.

Przewodniczący rady miał też 
zastrzeżenia do kontroli właści
cielskiej, jaką powiat sprawuje nad 
spółką szpitalną. - To je s t nasza 

jedyna spółka i nie potrafim y nią 
zarządzać, tylko rozsprzedajem y 
w kawałeczkach. Naprawdę gratu
luję! - nie krył oburzenia Szczer
bań. - Albo to je st problem powiatu 

jarocińskiego, albo gm iny Jarocin. 
Ja jestem  powiatowy i m nie nic nie 
obchodzi, co tam w gm inie Jarocin. 
Mnie obchodzi dobro mieszkańców  
powiatu jarocińskiego - zadeklaro
wał Szczerbań. - Dlatego nie sprze
dałem tego prywatnemu tylko spółce, 
której właścicielem są m ieszkańcy 
gminy, czyli też powiatu jarocińskiego 
- argumentował Jantas. I zwrócił 
się do Szczerbania: - Pan tak to 
odwrócił. To ja  uważałem, że mamy 
taki sukces, bo udało się pozyskać 
czterysta tysięcy złotych. PWiK też 
ma swój sukces, bo udało się zwięk
szyć zasoby wody dla Jarpcim . Więc 
dobrze, jeżeli je st taka pana wola 
i chcecie państwo wesprzeć szpital 
kwotą czterystu tysięcy złotych, to ja  
gwarantuję, że to załatwię i po prostu 
odkupię za te pieniądze tę studnię 
głębinową - zadeklarował prezes 
Jantas. Zapewnił też, że transak
cja kupna i sprzedaży ujęcia wody 
nie wiązała się z objęciem przez 
gminę Jarocin udziałów w spółce 
szpitalnej.

ANNA KONIECZNA

REMIGIUSZ 
N0W0JEWSKI
prezes Przedsiębiorstwa 
Wodociągów 
i Kanalizacji w Jarocinie

W przysztym roku kończy się nam 
pozwolenie wodno-prawne i będzie
my porządkować zasoby wody dla 
miasta Jarocina i całej gminy na 
najbliższe dziesięć lat. Ciężko jest 
zdobyć nowe ujęcia. Kupiliśmy już 
studnię w Jaromie. Teraz udało się 
pozyskać tę na terenie szpitala. Po
trzebujemy tych ujęć, żeby zabezpie
czyć zasoby wody dla Jarocina. My 
nie musimy nawet z nich korzystać, 
ważne, żeby byty naszą własnością. 
W razie nagłych problemów z wodą 
musimy mieć zabezpieczenie. 
Sprzedaż tego ujęcia wody na pew
no pomogła szpitalowi w uzyskaniu 
płynności finansowej. Byli trochę 
pod ścianą i nie ukrywam, że pod 
koniec ubiegłego roku zależało im 
na poprawieniu wyników. Oni się 
do nas zwrócili, bo wiedzieli, że po
szukujemy dodatkowych ujęć wody 
i że kupiliśmy to w Jaromie. Tam 
była podobna sytuacja. Jaroma była 
naszym dłużnikiem i studnia prze
szła na naszą własność w ramach 
rozliczenia zobowiązań. Próbujemy 
pomóc jednym i drugim. Nasz inte
res też w tym jest.

JERZY WOLSKI
i  | przewodniczący

rady nadzorczej 
Szpitala Powiatowego 
w Jarocinie

Ta studnia była tylko-ciężaręm dla 
szpitala, który ponosił niemałe 
koszty jej utrzymania. Jak wiado
mo woda dla szpitala musi speł
niać bardzo restrykcyjne kryteria 
i osiągnięcie ich wymagało sporo 
nakładów, szczególnie na jej uzdat
nianie. O wiele korzystniejsze i bez
pieczniejsze jest korzystanie z sieci 
wodociągowej i mieć zapewnioną 
odpowiedniej jakości wodę, któ
ra jest na bieżąco monitorowana. 
Dlatego uważam, że sprzedaż tej 
studni głębinowej była bardzo do
brym ruchem ze strony prezesa. Ja 
sam zresztą sugerowałem mu takie 
rozwiązanie. Po to jest powoływana 
rada nadzorcza przez właściciela, 
żeby nadzorowała pracę zarządu 
spółki i w takich operacyjnych po
sunięciach uczestniczyła. Ja tu nie 
widzę żadnych negatywnych działań 
ze strony prezesa, wręcz przeciwnie.

Rozmowa z BARTOSZEM WALCZAKIEM, starostą jarocińskim

N i e  r ó b m y  

n a  s z p i t a l u  p o l i t y k i

Czy w iedzia ł pan o sprze
daży ujęcia  w ody przez  
szpital? Jak pan ocenia  
tę  decyzję?
Kiedy była tworzona spółka 
Szpital Powiatowy w Jaro
cinie - starostą był wów
czas Stanisław Martuzalski, 
w umowie spółki prezes za
rządu został upoważniony 
do podejmowania działań 
do kwoty miliona złotych 
tylko za zgodą rady nadzor
czej. Tak więc w przypadku 
sprzedaży ujęcia wody pro
cedura została zachowana. 
Ja, jako starosta, wiedzia
łem o tym fakcie po trans
akcji. Okazało się jednak, że

sprawa budzi kontrowersje. 
Może więc trzeba zrewido
wać zapisy statutu spółki 
i zmniejszyć tę kwotę. Poza 
tym mamy w najbliższym 
czasie spotkanie z radą nad
zorczą szpitala, na którym 
poinformujemy, że jako za
rząd powiatu chcemy otrzy
mywać informację o wszyst
kich ważniejszych decyzjach 
dotyczących szpitala. Na 
pewno nikt nie chciał nicze
go ukryć. Dlatego na przy
szłość chcemy, aby radni 
i zarząd powiatu byli odpo
wiednio wcześniej o takich 
faktach informowani. 
S zp ita l sprzedaje  m a ją 

tek  z powodu problemów  
z płynnością finansow ą. 
Czy nie jest pan zaniepo
kojony tą  sytuacją?
W mojej ocenie sytuacja fi
nansowa szpitala nie jest 
zła. Jednak, jak w każdej 
firmie zdarzają się większe 
czy mniejsze problemy płyn
nościowe. W tym przypadku 
jest to spowodowane takim, 
a nie innym rozliczaniem 
kontraktu z Narodowym 
Funduszem Zdrowia. Ape
luję do radnych, szczególnie 
opozycji, nie róbmy na szpi
talu polityki, wspierajmy go.

Rozmawiała 
ANNA KONIECZNA

Rozmowa z MARCINEM JANTASEM, prezesem spółki Szpital 
Powiatowy w Jarocinie

T o  j e s t  m ó j  p r o b l e m

Twierdzi pan, że zawsze  
w  drugiej połowie roku na
stępuje załam anie finan
sów szpitala ze względu  
na to, że NFZ nie płaci za 
nadwykonania. Żeby rato
wać budżet, w  ubiegłym  
roku sprzedał pan ujęcie 
wody. Co pan zrobi w  tym  
roku, k iedy sytuacja się 
powtórzy?
To jest mój problem. Za to 
mi plącą pieniądze od czte
rech lat. Walczę, zarządzam 
firmą, która generuje straty 
i muszę sobie z tym radzić. 
W takiej sytuacji jest więk
szość szpitali w Polsce.
To co, znow u pan coś 
sprzeda?
No nie. Czekamy na lepsze 
czasy, kiedy fundusz będzie 
płacił za to, co tutaj jest wy
konywane, a nie za to, co 
wynika z kontraktu.
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OŚWIADCZENIE REDAKCJI „GAZETY JAROCIŃSKIEJ'

W nr 3 „Gazety Jarocińskiej” z 19 stycznia 2Ó16 r. został opublikowa
ny artykuł „Nauczyciel żerkowskiego gimnazjum pobierał bezpodstawnie 
opłaty od uczniów. Sensacja z gimnazjalistami na sali”. Ukazał się on na 
str. 7, a na str. 1 zamieściliśmy zapowiedź tego artykułu o treści „Żerków. 
Nauczyciel gimnazjum pobierał bezpodstawnie opłaty od uczniów”.

Tekst byt relacją z posiedzenia Komisji Planowania i Finansów oraz 
Oświaty, Kultury i Współpracy z Zagranicą Rady Miejskiej w Żerkowie, 
podczas którego niektórzy radni formułowali nieprawdziwe informacje
0 obowiązującym systemie pobierania od uczniów opłat za użytkowanie 
sali sportowej w Żerkowie. Obok zamieściliśmy także fragmenty rozmowy 
z Władysławem Biertą na niektóre tematy poruszone w artykule. Nie
stety pominięty został między innymi fragment wypowiedzi Władysława 
Bierty, w którym stwierdza on, iż uczniowie korzystają z sali odpłatnie, 
na potwierdzenie czego otrzymują faktury.

Po interwencji Władysława Bierty, na posiedzeniu Komisji Planowania
1 Finansów oraz Oświaty, Kultury i Współpracy z Zagranicą Rady Miejskiej 
w Żerkowie w dniu 5 lutego 2016 roku, wyjaśniono, iż Władysław Bierta 
postępował zgodnie z obowiązującym zarządzeniem nr 42/2013 Burmistrza 
Miasta i Gminy Żerków, a zwolnienie uczniów z opłat nastąpiło dopiero od 
10 stycznia 2016 roku. Uznając sprawę za wyjaśnioną przewodnicząca 
Rady Barbara Urbańska przeprosiła w imieniu Rady Władysława Biertę 
za nieodpowiedzialne i obraźliwe wypowiedzi części radnych pod jego 
adresem.

Redakcja również uznaje, że lektura artykułu z dnia 19 stycznia 
2016 roku mogła u czytelników wywołać przekonanie o nieetycznym 
i niezgodnym z prawem zachowaniem tego zasłużonego dla ziemi żerkow- 
skiej nauczyciela. Redakcja „Gazety Jarocińskiej” wyraża z tego powodu 
ubolewanie.

Redakcja „Gazety Jarocińskiej"

Przewodniczący rady po
wiatu Jan Szczerbań kryty
kując decyzję o sprzedaży 
ujęcia wody, powiedział: 
„ M o ż e  w y s p rz e d a jm y  
wszystko i ogłośmy upa
dłość” . To nie pierw sza  
taka wypowiedź na tem at 
upadłości i obaw, że szpital 
zostanie sprywatyzowany. 
To jest poniż ejjakiegokpl wiek 
poziomu. Trudno to nawet 
komentować, bo to jest takie 
udowadnianie, że nie jest się 
wielbłądem. Odkąd jestem 
prezesem lecznicy pamiętam, 
że zawsze było takie strasze
nie społeczeństwa prywaty
zacją szpitala. Było to wielo
krotnie dementowane, jednak 
z niewielkim skutkiem. Raz 
jeszcze więc powtórzę: o pry
watyzacji może zdecydować 
tylko i wyłącznie zgromadze
nie wspólników, czyli rada

-------------  O G Ł O S Z E N I E

powiatu.
Zwolennicy teorii o prywa
tyzacji tw ierdzą, że szpital 
zostanie doprowadzony do 
tak złej sytuacji finansowej, 
że radni zostaną zmuszeni 
do-podjęcia takiej decyzji. 
To zupełny brak logicznego 
myślenia i konsekwencji wy
powiedzi. Bo z jednej stro
ny ja jako prezes podejmuję 
decyzję, która poprawia wy
nik finansowy o prawie pól 
miliona złotych (sprzedaż 
ujęcia wody - przyp. red.) 
a z drugiej - z tego posunię
cia jest wyciągany wniosek, 
że chcę doprowadzić do upa
dłości szpitala i prywatyzacji. 
Więc zaraz, chwileczkę, teraz 
ja  tu czegoś nie rozumiem, 
bo ktoś tu chyba zaprzecza 
sam sobie.

Rozmawiała 
ANNA KONIECZNA
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> KOTLIN

N a jw ię k sza  
ro d z in a  
d o s ta n ie  
4 ,5  ty s ią c a  
z ło ty c h

530 wniosków wpłynęło do 
Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Kotlinie o wy
płatę świadczenia „500+”.

Tylko 30 wpłynęło drogą 
elektroniczną, a pozostałe 
w wersji papierowej. Najwięcej
- 400 wniosków - złożyli rodzi
ce, którzy starają się o świad
czenia na pierwsze dziecko.
- Wydaliśmy 120 decyzji. Pierw
sze pieniądze wypłacimy w środę 
I I  maja, kolejne wypłaty będą 
w czwartek i piątek. Sądzę, że 
w maju powinni dostać wszyscy 
pieniądze, którzy złożyli wnioski 
do tej pory - mówi Ewa Ka- 
sołka, kierownik Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Kotlinie. Jedna z rodzin - 
z dziewięciorgiem dzieci otrzy
mała 4,5 tys. zł.

A k tu a ln ie  w K otlin ie  
nie ma żadnych problemów 
z przyjmowaniem wniosków. 
W ocenie szefowie GOPS-u do 
końca maja wszyscy uprawnie
ni do otrzymania świadczenia 
powinni złożyć wnioski.

(era)

Szpczak przeprasza, nie zwrócą pieniędzy
111.170 zł dołoży gmina 

Kotlin do budowy powiatowej 
drogi Twardów -Kurcew. Ko- 
tlińscy radni oczekują zwrotu 
pieniędzy w kolejnych inwe
stycjach. Wicestarosta Mikołaj 
Szymczak mówi wprost: - Bar
dzo przepraszam, nie zrekom
pensujemy.

Dwa lata temu grunto
wą drogę Twardów-Kurcew. 
utwardzono tłuczniem. Od 
tego m om entu Dom inika 
Kwiecińska - wtedy sołtyska 
Twardowa, a obecnie radna 
- zabiegała, aby położyć tam 
asfalt. Wskazywała, że droga 
jest ważnym ciągiem komuni
kacyjnym, który łączy powiat 
jarociński z pleszewskim. Wła
dze powiatu odpowiadały, że 
nie mają środków.

Dzięki p o rozum ien iu  
z wójtem Kotlina drogę uda 
się p rzebudow ać jeszcze 
w tym roku. Na ostatniej se
sji kotlińscy radni zdecydo
wali, że przeznaczą na ten 
cel 111.170 zł. Drugie tyle 
na inwestycję wyda powiat. 
Obecny na sesji wicestarosta 
Mikołaj Szymczak poinfor
mował, że kosztorys zadania 
opiewał na kwotę ponad 350 
tys. zł. Po przetargu okazało 
się, że modernizacja pochło
nie 222.339,46 zł.

Wiceprzewodniczący rady 
------------  O G Ł O S Z E N I E

0 przebudowie mostu 
w Magnuszewicach

4 0 0  tysięcy trudno na
gle znaleźć w budżecie. 
Odpowiedziałem pisem 
nie panu staroście, że nie 
mam takich środków. Gdy
by wniosek ze strony sta
rostwa wpłynął do końca 
września bieżącego roku, 
jak będziemy planować 
budżet, można by spra
wę przemyśleć. Powtórzę 
kolejny raz: „Traktujmy się 
po partnersku". Powiem 
szczerze: mam bardzo 
dużo potrzeb w gminie.

Krzysztof Szyszka wyliczył 
staroście, ile to  już gmina 
dołożyła do powiatowych 
inwestycji. - Nie wiem, czy to 
zostanie zrefundowane. My 
jako gmina też nie dysponu
jem y wielkimi środkami. Te
raz wyłożyliśmy 100 tys. zi, ale 
mamy nadzieję, że w przysziym 
roku powiat zrewanżuje się - 
zaznaczył.

Mikołaj Szymczak zaczął 
odpowiadać, zadając pytania: 
ile mieszkańców liczy gmina 
Kotlin? ile wynosi jej budżet? 
Wypowiedź przerwał staro
ście Mirosław Paterczyk. - Nie 
możemy porównywać budżetu 
starostwa do budżetu gminy, 
bo budżet starostwa spada 
z automatu. Gmina pozyskuje 
pieniądze z podatków i opłat - 
dowodził wójt.

- Powiat ma budżet w wy
sokości 70 milionów złotych, 
z tógo ponad 60 są to pieniądze 
naznaczone, -czyli subwencje 
i dotacje na działania rządowe: 
oświatę, szpital. My mamy wol
nych środków dwa, trzy miliony. 
W ostatni piątek w Rzeczpospo
litej był dodatek specjalny. Tam 
w dwóch krótkich artykułach 
różni ludzie nas chwalą. Prze
wodniczący związku powiatów 
polskich powiedział: „Powiat, 
to jest taki dziwny twór, gdzie 
z niczego jednak robią coś. Je

żeli my przy środkach 2-3 min zł 
rocznie potrafimy wygenerować 
inwestycje na 13 do 15 min zł 
- DPS w Kotlinie czy wiadukty. 
Ostatecznie na wiadukty pozy
skaliśmy 12,5 min zł. To jest 
mistrzostwo świata i będę się 
tym chwalił - podkreślił za
stępca starosty.

W dalszej części wypo
wiedzi stwierdził,że większość 
dróg powiatowych nie spełnia 
kryteriów, które są wymagane 
dla tej kategorii ciągów ko
munikacyjnych. - W gm inie 
Kotlin powinniśmy mieć 18 km  
dróg, a my mamy prawie 70 km. 
Jak mamy to utrzymać? Bardzo 
przepraszam, nie zrekompensu
jem y tego. Mówię szczerze, ja k  
jest - wyznał wicestarosta.

Radna Beata Skowrońska 
przypominała kolejny raz, że 
gmina Kotlin dołożyła 500 tys. 
zł do budowy drogi Kotlin - 
Sucha, a „powiatu nie stać 
na puszkę farby, aby wyma
lować pasy skrajne, o które 
walczymy ponad 6  lat”. - To 
nie jest duży wydatek namalo
wanie pasów - oceniła radna 
ze Sławoszewa.

Mikołaj Szymczak o d 
powiedział, że wymalowanie 
pasów wyceniono na 2 0  tys. 
zł, a  na dodatek należy je, co 
dwa lata odnawiać. - W miarę 
możliwości pewne rzeczy, robimy

i będziemy robić. Obiecujemy, 
że po raz któryś będziemy tę 
sprawę rozpatrywać - zazna
czył.

Ledwie gmina Kotlin zdą
żyła przekazać pieniądze na 
drogę Twardów -Kurcew, sta
rostwo ma już kolejną prośbę 
o dofinansowanie. Tym razem 
włodarz powiatu namawiał 
wójta Pateiczyka, aby partycy
pował w przebudowie mostu 
w Magnuszewicach. -Jest moi- - 
liwość pozyskania z minister
stwa infrastruktury 50 procent 
wartości inwestycji na obiekty 
inżynieryjne. Kosztorys naszego 
zadania wynosi 3 min 250 tys. 
zł. Jest 90-procentowa szansa, 
abyśmy pozyskali te środki z mi
nisterstwa. Zaproponowałem 
panu wójtowi, aby dołożył 50 
procent do reszty - tłumaczył 
wicestarosta. W jego ocenie 
po przetargu wartość zada
nia opiewałaby na 2,5 min zł, 
a gmina Kotlin musiała wydać 
około 400 tys. zł.

Mikołaj Szymczak poin
formował, że powiat pozyskał 
96 tys. zł na renowację parku 
w Kotlinie. Do jego odbudowy 
starostwo z własnych środków 
dołoży 40 tys. zł. Niestety ze 
względu na sąsiedztwo DPS-u 
park będzie zamknięty dla 
mieszkańców.

(era)

D ru g a  p o ło w a  
d la  C ie b ie
R z e te ln y m  o b n iż a m y  o p r o c e n to w a n ie  
k re d y tu  g o tó w k o w e g o  n a w e t  o  p o ło w ę

B a n k  Z a c h o d n i W B K
trupa Santundcr

Zapraszamy do:
1 oddział w Jarocinie, 63-200 Jarodn, ul. Kilińskiego 2a, 62 747-06 00
2 oddział w Jarocinie, 63-200 Jarocin, ul. Paderewskiego 11,62 749-87-00 do 03

1 9 9 9 9  □  b z w b k .p l
K * *M n y  ktton t r »  p w tf/* ł> y  te j o fe rty  cozum teny ju to  w n ioskodaw ca, k to ry  n £ p o d * to w k - atut liry zdolności rredyiuw*:-) oraz. or.#ny ryzyka banku  Oectem roog ł
ikor/fMaC i  « f* n y  o b n tfo n o g o  o p fo cw n to w tnM  ck. m flfceym jlm * 5 0 %  puJsU tw ow o j w y k o k o ia  opeocezntowwmai k touyu . go tC **rnyw iyo . k t o o  w ynoN  10%  w  tkA lł roku  
Dgcy/ja  kredy tow a  i  wy&ofcoM! dproCRritowAnto uM\e.rnk\r«r r>-» o d  w yn fcu  Jndywś<hMłri«*W> h Adama Sdu łm uki k redy tow i!) o w  neony ryzyka fc redy tm w go  doko ito ru fflo  prze 
Baijk /.uchodn i WBK S A . RafTźywrtrtu R o a n *  ' top u  to w p łlto  fftftsO ) wyrw**! 29.2  7% , CAłł-owttu fcw ow  k re d y tu  kredytow anych  (crawtow) 13 i4 « ,  /*. zi. ca łkow ito
k w o to  do  ZApUty 23i 792 ,29  * ł,  GOroc«nt3WtMM» stoto w  tk a li 10 ,60% , caB-owtty k o w i k redy tu  10 64J .S 4  »  ‘ w  lym : p»o*W jA 1 8 6 * .2% A  o d w tk i 5261 ,29  zł. .kładko 
21 ty tu łu  u b tż p ltc re n id  nu życto SBOKOINY WWDYT 1723.99  d  « «  ufcKrZpMtc/snto SPOKOJNY r« t,D Y 1  1 807 .50  dtp kredytob iorcy w  w toku  4 0  I* !,  obut TWMkt 
u w 2<jiędńłori<. vv c a łkow ito ! kw i» c»  d o  z a s z ły !, u m ow o  w w w to  m  o k rw  61 m łw lfc y .  60  ł« tovp<J!nysh rat n > *ny«h  w  kw otą? .390.26 zł, o i to t r * *  rato 37fc/>9 A. Kalkulaeia 
.'is to ta  (toko jto łto  n« 0 **0  22  0 4  2016  •• ro i r«.pr«rnmt,*tywnym przykładzie U b e rp iee /w iM  SPOKOJNY KREDYT to- u m « w *  u b c *p ttc z « m i r P uk  OJNY KREDYT s W  
W8K-Av<v« T ow ju rys tw n  UfcsezpwŁzert Opdłnyr.h  S A. o rez u rnow a  u ta a p te c re n t*  na  życs* SROKOJNy  KREDYT 2 82 W Sr.-Av iva  Tow ar ryg fw o  Ub»?pfec.Jtort na Jytne V A  

o ło rty . tnfo<fitof>* o  opU tocb , p /o w i/ ji .  n p n *  (‘ n iu w w n o  o raz m fo rm acp ' w  re k re ito  o b « # p « c ;*A , w  tym  C igolna W arunk i U b a rp w ^ re rw  S KJkO lN Y  K iłtO Y T  
1 O ijó lsw  Y W u rr t l <JbiM|łtot.zt=rsia na Zyott SPOKOINY KREDYT. oknrttojcKr? m m , z<rłcr« u lto itp łrjc re iito , z<7vsdy c*dv»ą jw ftłj o raz wyp*>vi«ndz«ułf u rn ow y uwzfHieczwtto, 
wytifcitonto tob  ogreftfcrerW ł uh«#£ploczyGełl o r * *  k o iły  p ro - iu k to w  dostępna cą w  pł«cOwka»ri Banku oraz n i  w w vw biw *to ' p '- łrsfori»toc-)a o  w ysokerfo
toiaOk' u itozp iircza r-ow *) doUciM to jev ' w  ptoeOwka^b M n k u  tU nk (w iznAfty do  pfCrwetod/un*<]0 \jre»: K o r m *  Nadzca i r#» *łtru  u łsezp toc /rn io w y rti
p o d  r' i  M l  4594 ł/A )  o r * /  4 gvr.. 1 ^ o w r l r f r  pUcnw fci p-><! logo  8 /  SMs» ł\# rr.o r to  *<J*nUrr;. ;e<cuwyna 82 WBK A«.iwi r .  v» -iry% lw i: U ttotfptfK.ren O qd łfi|«h  S A
i W  WBK Aviv« Tow ar zyu iw o UltoKptoczdłd na  Żyoo S A  I 9 99 9  op ła to  ito  foiĄizt-nw. c nunto***ni urlo łm u r innym i p,xtony*Til fruntoreod wto6>r»u zoPłUto 2 to  ry le  ctorst^jo 
QD*rmotn Stop 04 22 .0 4  /0 1 6  (

k ŻERKÓW

N i e  b ę d z i e  w y c i n k i  

d r z e w  p r z y  s z k o l e

- Nie słyszałem żadnego głosu 
radnych, kiedy posadzim y jakieś 
drzewa. Podnosicie tylko ręce, żeby 
ciąć i ciąć. Te drzewa rosną od stro
ny południowej. I  wtedy, kiedy jest 
lato, to są one buforem, dają cień. 
Za chwilę będziemy musieli robić 
jakieś żaluzje czy kurtyny wodne, 
żeby nam się dzieci nie ugotowały - 
stwierdził na posiedzeniu komisji 
burmistrz Jacek Jędraszczyk. Była 
to odpowiedź na pismo rodzi
ców uczniów szkoły podstawowej, 
którzy uczą się w budynku przy 
ulicy Kolejowej. Wnioskują oni 
o wycięcie części drzew, ponieważ 
ich zdaniem pogarszają widocz
ność i stwarzają zagrożenie, łch 
zdaniem problemu nie rozwiąza
ło nawet ustawienie lustra. - My 
mamy ograniczone pole manewru. 
Musimy m ieć zgodę ze starostwa. 
Poza tym jest zakaz Wycinania do

jesieni. Teraz jest okres lęgowy. (...) 
Ci rodzice, którzy jeżdżą, muszą 
ustawić się na skrzyżowaniu tak, 
żeby trafiać w to lustro i patrzeć 
w nie. Ja wiem, że to jest skrzyżowa
nie ja k  na Polach Elizejskich, czyli 
bardzo szerokie. M oże trzeba by 
zrobićjakąś malaturę i zrobić pasy 
- zapewnił Jędraszczyk. Dodał, 
że poprosi o pomoc powiatowy 
referat dróg i do tematu powróci 
raz jeszcze na forum rady. - Może 
na bazie naszych dotychczasowych 
doświadczeń, zamiast wycinać spo
wodować radykalne spowolnienie 
ruchu i wstawić próg spowalniający? 
Tam jestjuż ograniczenie prędkości. 
Jeśli ktoś przestrzega przepisów, 
to to skrzyżowanie nie je s t jakoś  _ 
specjalnie trudne do przebycia - 
zastanawiał się radny Grzegorz 
Andraszak.

(Is)
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I l e  m o ż n a  z a r o b ić

B u rm is trz  J a ro c in a  w c a le  n ie  z a ra b ia  
n ajw ięce j -  w  p rze c iw ie ń s tw ie  d o  
k ie ro w n ik ó w  ja ro c iń s k ic h  re fe ra tó w . 
W śró d  p o d rz ę d n y c h  p ra c o w n ik ó w  
rek o rd z is ta  p la c o w y  z n a jd u je  
się w  s ta ro s tw ie  p o w ia to w y m .  
P o ró w n a liś m y  z a ro b k i u rz ę d n ik ó w  
o k o lic zn y c h  g m in  i p o w ia tu  
ja ro c iń s k ie g o . R o z p o c z y n a m y  
w  ten  sp o só b  cykl o  z a ro b k a c h  
ja ro c in ia k ó w .

Wszystkie kwoty brutto

*
i
WYNAGRODZENIA W URZĘDZIE 
MIEJSKIM W ŻERKOWIE:

WYNAGRODZENIA W URZĘDZIE 
MIEJSKIM W JAROCINIE:

burm istrz  
JACEK JĘDRASZCZYK

1 2 .1 0 0  z ł

1 burmistrziDAM PAWLICK
1.973  2

:i
:ł
A

wójt)SŁAW PATER
t.328  z

CZYK '

ł
W

sekretarz Micha! Urbaniak
5.807,50 zł

skarbnik Irena Antczak
6.141 zł

kierownicy (3 osoby)
3.245 zł - 4540 zł 

pracownicy urzędu (36)
1.850 zł - 4.260 zł

sekretarz Gabriela Kosmala
6.329,20 zł

skarbnik Elżbieta Mnich
6.140 zł

pracownicy urzędu (22 osoby)
2.600 zł - 3.480 zł 

pracownicy obstugi (7 osób)
średnio 2.700 zł

Miesięczne koszty 
pensji wójta na 

jednego mieszkańca:

1,17 zł

skarbnik Zofia Jankowska 
6.524 zł

sekretarz Olga Kaczmarek
6.569,75 zł

pracownicy urzędu (21 osób)
2.500 zł - 5.081 zł

pracownicy obstugi, w tym pracownicy 
robót publicznych (16 osób)

1.856 z ł -3 .232  zł

Miesięczne koszty 
pensji dwóch 

burmistrzów na 
jednego mieszkańca

2 ,30  zł

I z-ca burmistrza 
Witostaw Gibasiewicz
11.400 zł

II z-ca burmistrza Robert 
Kaźmierczak
11.030 zł

sekretarz Michał 
Fijałkowski
7.816 zł

skarbnik Agnieszka - 
Stachowiak
8.018 zł

z up. skarbnik Iwona 
Kaźmierczak
6.221,10 zł

dyrektorzy i kierownicy (9 osób)
od 3.866 zł do 7.329,70 zł

pracownicy urzędu (72 osoby)
od 2.000 zł do 5.000 zł

Miesięczne koszty 
pensji trzech 

burmistrzów na 
jednego mieszkańca

0,75 zł

skarbnik Bronisława 
Rogacka
9.160 zł

sekretarz Michał Surma
7.207 zł

pracownicy urzędu (23 osoby)
2.280 zł - 4.320 zł

pracownicy obstugi, w tym pracownicy 
robót publicznych (23 osoby)

1.850 z ł -3.720 zł

Miesięczne koszty 
pensji burmistrza na 
jednego mieszkańca:

1,15 zł

Miesięczne koszty 
pensji wójta na 

jednego mieszkańca:

1,13 zł ■ J U Z  Z A  T Y D Z I E Ń  Z A R O B K I  W  O Ś W I A C I E

WYNAGRODZENIA W STAROSTWIE 
POWIATOWYM W JAROCINIE:

starosta Bartosz 
Walczak
11.178 zł

wicestarosta Mikołaj 
Szymczak
10.544 zł

etatowy członek zarządu 
Mirosław Drzazga
9.196 zł

sekretarz Ireneusz 
Lamprecht
9.592,80 zł

skarbnik Jacek Jędrzejak
9.571,20 zł

dyrektorzy i kierownicy (8 osób)
5.200 zł - 7.270 zł

pracownicy urzędu (63)
1.850 z ł - 6 .2 4 0  z ł

http://www.jarocinska.pl
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Nie wysiedlamy i nie wyburzamy
J  Gmina Jarocin zamierza pobudować łącznik ulicy Wrocławskiej - poprzez ulice Bema, Śródmiejską 
i Wojska Polskiego - z obwodnicą. W ramach tej inwestycji powstanie duże rondo przy stacji paliw 
Lukoil. Koszt budowy oszacowany został na ok. 7 min zł.

Droga będzie przebiegała między innymi przez grunty 
prywatne. Gmina musi je wykupić. Będzie się to odbywało 
na podstawie tak zwanej specustawy, czyli z pominięciem 
zgody właścicieli. - Nie ingerowaliśmy w cenę, ponieważ 
każda działka była wyceniana przez rzeczoznawcę na zlecenie 
projektanta - wyjaśnia Marcin Leśniak, odpowiedzialny 
za inwestycje w jarocińskim magistracie. - Staraliśmy się 
tak zaprojektować tę drogę, aby przebiegała przez tereny 
niezabudowane. Są tam co prawda dwa stare budynki, ale 
poza tym nikogo nie wysiedlamy i nie wyburzamy - zapewnia 
urzędnik.

Mimo to do wydziału budownictwa Starostwa Powia
towego w Jarocinie trafiło około dziesięciu pism z uwagami 
od mieszkańców. - Niektóre pochodziły od jednej rodziny 
i dotyczyły tej samej posesji. Do wszystkich projektant się 
ju ż odniósł - podkreśla Leśniak. - Nie rozumiem, dlaczego 
mieszkańcy się tego obawiają, ponieważ pierwotne założenia 
z 2010 roku zostały dość mocno zmienione. Nie powstaną 
tam zbiorniki retencyjne, których tak mocno bali się miesz
kańcy. Zostało-to rozwiązane kolektorem deszczowym, który 
będzie przykryty - wyjaśnia szef miejskich inwestycji. - Tam 
powstanie droga z odrębnymi pasam i ruchu rowerowego 
i pieszego. W związku z tym, że część parkingów na terenach 
spółdzielni mieszkaniowej zostanie zlikwidowana, powstaną 
nowe i będzie ich więcej. Oczywiście jestem  w stanie zrozu
m ieć uwagi prywatnych właścicieli, przez których grunty 
przechodzimy, bo wiadomo, że nikomu z nas taka sytuacja 
też by nie odpowiadała - przyznaje. .

Plan powstania drogi pochodzi sprzed dwudziestu 
pięciu lat. - Siedem czy osiem lat temu zostały wykonane 
pewne prace projektowe, które nie były dokończone. Teraz 
zostało to sfinalizowane. Bardzo istotnym argumentem za 
budową tej drogijest fatalny stan techniczny mostu na ulicy 
Wrocławskiej. Pozwolenie na użytkowanie tego mostu jest 
z roku na rok warunkowo przesuwane - informuje Leśniak.

Gmina uzyskała już pozwolenie na budowę pierwsze
go odcinka drogi - od ul. Wrocławskiej do skrzyżowania 
ulic Śródmiejskiej i Wojska Polskiego (obok stacji paliw 
Lukoil - przyp. red.). - Ze względu na stan mostu na ulicy 
Wrocławskiej ma ono charakter natychmiastowej wyko

nalności. Przetarg ogłosimy prawdopodobnie w czerwcu 
z realizacją pierwszego etapu w tym roku, Drugi etap i za
kończenie w 2017 roku. Mamy ju ż pozytywną opinię Ge- 

- neralnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad na ten drugi 
etap, czyli połączenie węzia Jarocin (obwodnicy - przyp. - 
red.), wybudowania dużego ronda przy stacji paliw Lukoil 
i połączenia dróg wybudowanych w tych dwóch etapach 
- mówi szef miejskich inwestycji.

ANNA KONIECZNA

Budowa odcinka drogi klasy Z łączącego ulicą Wrocławską z ulicą Śródmiejską 
Budowa odcinka drogi klasy Z łączącego ulicą Wrocławską z ulicą Bema 
Budowa miejsc parkingowych ,

IHałler^

M ieszkańcy m ają  żal
Z posiedzenia komisji rozwoju Rady Miejskiej 
w Jarocinie

MAREK TOBOLSKI
radny

Mieszkańcy posesji przy ul.
Bema mają żal. Twierdzą, że 
nie o wszystkich procedurach zo
stali poinformowani, nie wszystko zostało 
z nimi uzgodnione i nie dostali wszystkich 
pism, które powinni.

MARCIN LEŚNIAK
o d p o w ie d z ia ln y  z a  in w e s t y c je  
w  U rz ę d z ie  M ie js k im  w  J a r o c in ie

Nie Wiem, o jakich pismach mó
wią mieszkańcy, ponieważ zarówno 
projektant, jak i my wielokrotnie zwracali
śmy się do mieszkańców z informacją o tym, 
że ta droga będzie budowana. Na etapie 
projektowym wykonawca zobowiązany byt 
do wszelkich uzgodnień i tego dokonał. 
Na początku z różnym skutkiem, bo jedni 
mieszkańcy wpuścili na posesję, inni nie, 
ale ostatecznie z wszystkimi takie czynności 
zostały przeprowadzone.

ok. 7 min zf
wynosi szacunkowy koszt budowy łącznika 
ulic Wrocławskiej, Bema, Śródmiejskiej 
i Wolska Polskiego do obwodnicy 
Gmina Jarocin będzie się ubiegała o do
finansow anie zadania z Wielkopolskie
go Regionalnego Programu Operacyjnego 
w wysokości 85%  kosztów.

Do U rzędu M ie jsk ieg o  w  Jarocinie  
sk iero w a liśm y p y ta n ia  zw ią za n e  
z w y k u p e m  g ru n tó w  pod b u d o w ę  
łączn ika:
1. Czy w związku z budową łącznika gmina 
Jarocin m usi wykupić jakieś grunty? 
Odpowiedź: Gmina będzie musiała wykupić 
grunty pod budowę projektowanych łącz-

'  ników.
2. Ilu dziatek to dotyczy, o jakiej powierzch
ni i od jakich podmiotów - osób f  izycznych, 
podm iotów gospódarczych?
Odpowiedź: Grunty będą musiały być wyku
pione od właścicieli nieruchomości, z uwa
gi, iż dokumentacja jest w opracowaniu nie

a możemy podać ilości działek do wykupu
1 oraz ich powierzchni.
|  3. Jaka je s t procedura tego wykupu?
|  Odpow iedź: Procedurę wykupu reguluje 
* ustawa z dnia 10 kwietnia 2003  r. o szcze- 
e gólnych zasadach przygotowania i realizacji
2  inwestycji w zakresie dróg publicznych.

INTERWENCJA (6 2 )  3 3 2  2 0  3 3 m
Po diabła tę drogę 
remontowali?

Gmina nie odpowiedziała na nasze pytanie, czy mieszkańcy ostatnich dwóch 
posesji w  Cząszczewie doczekają się asfaltu

- Ten asfalt kończy się w bardzo zastanawiają
cym miejsęu. Dlaczego - skoro położyli 880 metrów
- nie doprowadzili go do końca zabudowań tylko 
zakończyli tuż przed dwienm posesjami ? Wszyscy 
w miejscowości zastanawiamy się, po diabła ta 
droga została wyremontowana. Nie wiem, ile za- 
braido do końca. Moza 20 metrów - pyta zdumiony 
mieszkaniec Cząszczewa. - Burmistrz tłumaczył, 
że to jest przebudowa drogi bez konieczności utwar
dzenia terenu, więc tym bardziej jest to dla mnie 
śmieszne, że nie dociągnęli tego asfaltu do końca
- dodaje.

Dwie ostatnie posesje, przed którymi zakoń
czono kładzenie asfaltu, leżą na terenie Nad
leśnictwa Jarocin, a więc gmina nie może tam 
ingerować. - Wykonanie nawierzchni asfaltowej na 
tym odcinku wymaga w pierwszej kolejności podzia
łu działki i zmiany przeznaczenia nieruchomości na 
drogową oraz dokonanie jej wykupu przez gminę 
Jarocin. W związku z tym zawarcie jakiegokolwiek 

i  porozumienia z Nadleśnictwem Jarocin wymagaioby 
ś w pierwszej kolejności spebiienia tych warunków - 
i  tłumaczą urzędnicy z jarocińskiego magistratu.

Zapytaliśmy ich, czy gmina rozmawiała 
1  z nadleśnictwem w sprawie przejęcia gruntów, 
'5 by położyć asfalt do końca zabudowań, ale od 

trzech tygodni nie otrzymaliśmy odpowiedzi.
(seb)

)  JAROCIN

Jarociniacy mieli okazję obejrzeć najciekawsze drzewa 
w  parku przy okazji kiermaszu wiosennego, który 
zorganizowała gmina Jarocin w  połowie kwietnia

Kilkadziesiąt tysięcy na wycięcie drzew w parku
. Jarociński park czeka kolej

ny etap porządkowania. Będą 
usuwane drzewa i samosiewy 
oraz wykonywane cięcia pielę
gnacyjne.

Gmina Jarocin pod koniec 
ubiegłego roku złożyła wniosek 
o,dotację projektu dotyczącego 
rewaloryzacji parku ze środ
ków Wojewódzkiego Funduszu 
Ocltrony Środowiska i Gospodar
ki Wodnej. W len sposób udało

się pozyskać 80 tys. zł. - W ra
mach przedsięwzięcia planujemy 
przeprowadzić prace pielęgna
cyjne w drzewostanie parkowym. 
Będą one polegały na usunięciu 
niektórych drzew, cięciach pie
lęgnacyjnych oraz usunięciu sa- 
mosiewów - wyjaśnia Marzena 
Jeleniewska-Jankowska, kierow
nik zespołu ds. rewitalizacji w Ja
rocińskim Funduszu Poręczeń 
Kredytowych. Oprać, (ann)

http://www.jarocinska.pl
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► Z M IA N A  R E G U LA M IN U  PR ZYZN A W A N IA  NAG RÓD DLA NAUCZYCIELI W  G M IN IE  JAROCIN

1

| Dyrektorzy klaskali dyrektorom

l
i
i

i

ł f

Nauczycieli w gminie Jaro
cin czekają zmiany. Będą one 
dotyczyć przyznawania nagród 
Za szczególne osiągnięcia i za
angażowanie.

- W ubiegłym roku po raz 
Pierwszy od długiego czasu zo- 
stat zmieniony regulamin przy
dawaniu nagród dla nauczycieli. 
Zmiana polegała przede wszystkim 
Ha tym, że do komisji opiniującej 
wnioski dyrektorów szkół o przy
danie nagród zostali włączeni 
Przedstawiciele rad rodziców, a wy
tyczeni przedstawiciele kuratorium 
oraz związków zawodowych - wy
jaśnia wiceburmistrz Jarocina 
Robert Kaźmierczak. - W tym 
r°ku skład komisji pozostaje bez 
-zmian. Natomiast nowością jest 
l°’ że wprowadzamy możliwość 
składania wniosków o przyznanie 
nagrody z okay i zakończenia roku 
szkolnego - informuje Kaźmier
czak. - Zależy nam na tym, aby 
Jak największa ilość nagród dla 
nauczycieli była wręczana w dniu, 
kiedy swoje nagrody otrzymują 
również uczniowie. A takim dniem 
Jest zakończenie roku szkolnego. 
Wtedy więcej osób może zobaczyć, 
kto tak naprawdę otrzymuje nagro- 
tty- Więcej osób dowiaduje się, za 
c° te nagrody zostały przyznane 
' argumentuje wiceburmistrz.

Jego zdaniem do tej pory 
najczęściej okazją do wręczania 
nagród dla nauczycieli byt Dzień 
Edukacji Narodowej. - Uroczy
stość zazwyczaj odbywała się na 
sali w Ratuszu. Sami dyrektorzy 
klaskali dyrektorom i na tym ta 
uroczystość się kończyła. Uczeń 
?Jt  swoje osiągnięcia otrzymuje 
nagrodę na uroczystości zakoń- 
cdnia roku szkolnego w obecności

W ubiegłym roku wręczenie nagród dla nauczycieli z okazji Dnia Edukacji Narodowej odbyło się 
w  szkole w  Mieszkowie

wszystkich uczniów, nauczycieli 
i rodziców. Uznajemy, że taka sama 
możliwość wręczania nagród po
winna przysługiwać nauczycielom. 
Tym bardziej, że często nagroda dla 
ucznia wynika ze szczególnego za
angażowania nauczyciela. Można 
więc wręczać nagrodę laureatowi 
jakiegoś konkursu czy olimpiady 
i jednocześnie nauczycielowi, który 
tego ucznia przygotowywał - uza
sadnia Robert Kaźmierczak.

Zdaniem  w iceburm istrza 
zmiana regulaminu przyznawa
nia nagród powinna też ułatwić 
dyrektorom szkół sformułowanie 
wniosku o nagrodę. - W ubie
głym roku wiele tych wniosków było 
napisanych tak, jakbyśm y mieli 
nagrody przyznawać za właści
we wykonywanie swojego zakresu 
obowiązków albo za wysługę lat. 
Po tym, ja k  nie mamy ju ż związ-

&

ROBERT KAŹMIERCZAK
wiceburmistrz Jarocina

W ubiegłym roku mieliśmy 
takie sytuacje - i nie były 

one pojedyncze - że rodzice 
Z komisji opinjujacej 

wnioski negatywnie 
ustosunkowali się do 

kilku kandydatur. A były 
też przypadki, że rodzice 

z oburzeniem przyjęli 
złożone przez dyrektorów 

propozycje przyznania 
nagród.

ków zawodowych w komisji, nikt 
nam nie mówi, że „ten nauczyciel 
dostał nagrodę w ubiegłym roku, 
a ta nauczycielka nie dostała ju ż  
od sześciu lat, więc je j się należy”. 
Nagrodę się przyznaje za szcze- 
:ólne zashigi i zaangażowanie. 
*eśli ktoś się szczególnie angażuje 

każdego roku, to ma prawo dosta
wać co roku nagrodę. A  jeśli ktoś 
dobrze wykonuje swoje obowiązki, 
to dostaje za to co miesiąc wyna
grodzenie - uważa wiceburmistrz 
Jarocina.

Zmianie ulegnie również for
mularz, na którym będzie składa
ny wniosek o przyznanie nagrody 
dla nauczyciela. - W taki sposób, 
aby dyrektorom było łatwiej uza
sadnić, dlaczego występują o na
grodę dla konkretnego nauczyciela 
- wyjaśnia Robert Kaźmierczak.

* ANNA KONIECZNA

► JARACZEWO

Nie p o p ra w ią  d rog i, b o  ch c ą  j ą  w y rem on tow ać  za  rok
- Widział pan wykonanie wyrównania 

drogi gruntowej z Brzostowa do Zalesia? 
Podoba się panu je j obecny stan? - pytał 
zbulwersowany radny Tadeusz Pera na 
ostatniej sesji Rady Miasta i Gminy Ja
raczewo.

Do odpowiedzi został wywołany 
Wiesław Kostórkiewicz, odpowiedzialny 
w urzędzie za inwestycje i drogownictwo. 
- Oczywiście, że oglądałem tę drogę, ale 
świeżo po wykonaniu. Zdaję sobie sprawę, 
że dzisiaj trochę inaczej wygląda z uwagi na 
warunki atmosferyczne. Problem w tym, że 
ta droga ma kiepski system odwodnienia, 
a istniejące wzdłuż niej rowy nie spełniają 
już swojego zadania - tłumaczy! urzędnik.

Niedawne wyrównanie drogi nie rozwiązało 
problemu. Ciągle trzeba uważać, żeby nie 
wpaść w dziurę

Kostórkiewicz zapowiedział jedno
cześnie, że droga jest przewidziana do 
gruntownej przebudowy, a planowany 
remont miałby się odbyć w przyszłym 
roku. - W kwietniu złożyliśmy wniosek 
w ramach Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich o dofinansowanie tej inwesty
cji. Dlatego na dzień dzisiejszy nie chcemy 

a więcej inwestować w tę drogę. Jeżeli nasze 
|  dokumenty zostaną pozytywnie ocenione 
1  i będziemy mogli skorzystać z dofinan- 
1  sowania, w przyszłym roku droga zyska 
* nawierzchnię bitumiczną z odpowiednim 

odwodnieniem i przebudową wszystkich 
systemów odwodnienia - dodał inspektor 
ds. drogownictwa. (seb)
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Cmentarz na placu zabaw?
Piać zabaw przy amfiteatrze będzie zamknięty do 

piątku - 20 maja. W tym czasie na jego terenie prze
prowadzone zostaną badania archeologiczne.

- W związku z planowaną przebudową amfiteatru 
Wojewódzki Konserwator Zabytków w Poznaniu zalecił

które mają na celu potwierdzenie pochówków i określenie 
terenu dawnego cmentarza przykościelnego przy ruiuach

kościoła św. Ducha w Jarocinie - wyjaśnia Bożena Ku
backa z Urzędu Miejskiego w Jarocinie.

W ramach badań wykonane zostaną pasy sonda
żowe, a także bieżąca inwentaryzacja i zabezpieczanie 
ewentualnego ruchomego materiału zabytkowego oraz 
obiektów archeologicznych. Prace potrwają do piątku 
- 2 0  maja.

• (ann)
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Beczkowóz w płocie, 
ośrodek  czeka na  
pieniądze

. Dwa przęsła płotu okalającego M łodzieżo
wy Ośrodek Wychowawczy w Cerekwicy Nowej 
zostały przewrócone po tym, jak uderzył w nie 
beczkowóz. - Kierowca ciągnika tłumaczył, że był 
ja k iś problem przy wymijaniu i za bardzo zjechał 
na pobocze, a beczka spadła tak nieszczęśliwie, że 
uderzyła w płot - tłum aczy Marek Krzyżostaniak, 
dyrektor MOW-u.

Władze ośrodka czekają w tej chwili na pro
tokół z policji, żeby móc się ubiegać o pieniądze 
z ubezpieczenia sprawcy.

Płot został odnowiony kilka lat temu w ramach 
kompleksowego remontu całego ośrodka. - Wów
czas przywrócono mu wartość historyczną. Został 
wykonany z wykorzystaniem części starych elemen
tów, a odrestaurowano go w ramach kompleksowego 
remontu całego ośrodka finansowanego ze środków m 
unijnych oczywiście łącznie ze środkami samorządu 
wojewódzkiego - mówi dyrektor. (seb)

Przewrócony beczkowóz wyciągnięto z rowu za 
pomocą specjalistycznego sprzętu

Złodziej portfela, zatrzymany 
dzięki monitoringowi

Położył portfel z  pieniędzmi na półce w mar
kecie. Kiedy wrócił po swoją zgubę, okazało się, 
że już ją  ktoś zabrał. Sprawcę udało się zatrzymać 
dzięki monitoringowi.

2,5 godziny wystarczyły jarocińskim policjan
tom, aby ustalić i ująć mężczyznę, który wziął portfel 
pozostawiony na półce w markecie Biedronka na 
ul. Powstańców Wielkopolskich w Jarocinie.

Do zdarzenia doszło w piątek po 13.00. Mieszka
niec gminy Żerków robił zakupy w markecie. Nachwi- 
lę położył na półce portfel, w którym było 1.900 zl, 
dowód osobisty, dowód rejestracyjny. Kiedy męż
czyzna przypomniał sobie o swojej własności, to 
już nie było jej w tamtym miejscu.

Sprawę zgłosił szybko na policję. Dzięki mo
nitoringowi funkcjonariusze ustalili przebieg zda
rzenia. - Chwilę po pozostawieniu portfela przez 
zgłaszającego, podszedł do niego inny mężczyzna. 
Zajrzał do środka, zobaczył, co jest w portfelu. Kiedy 
zorientował się, że nikt go nie widzi. Zabrał portfel 
i wtożył do kieszeni, po czym opuścił sklep - relacjonuje 
ml. asp. Agnieszka Zaworska, rzecznik prasowy 
Komendy Powiatowej Policji w Jarocinie.

6 8 -letni mieszkaniec gminy Jarocin został za
trzymany o godz. 16.00. Przyznał się do zabrania 
portfela. Pieniądze i dokumenty zostały odzyskane.

(era)
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Miat trzy lata, kiedy zamiesz
ka! tu«z rodzicami. To było 6 6  lat 
temu. W  przerobionym później 
na mieszkania komunalne bu
dynku była wtedy mleczarnia. 
- A tam - gorzelnia - pan Marian 
pokazuje pobliski budynek, rów
nież komunalny. Mężczyzna sie
dzi na ławce naprzeciwko domu 
i kiwa tylko głową. - Ja ju ż  spa
łem. Ale zrobił się taki hałas, że 
wstałem, otworzyłem okno. Powie
działem: - Co się dzieje? - Dom się 
pali! - usłyszałem. - Gdzie się pali? 
Wyszedłem. Faktycznie się palił - 
opowiada pan M arian. Jakoś 
sobie radzi. - Muszę - zapewnia. 
Jako jedyny zdecydował się wró
cić na własną rękę do budynku 
wyłączonego z użytkowania.
- Byłem w Dębnie (w domu dla 
bezdomnych - przyp. red.), ale to 
nie dla mnie. Ja tu byłem nauczony 
całe życie, sam - podkreśla. Nie 
boi się mieszkać, kiedy trwają 
prace? - Czego mam się ju ż  bać? 
Jak się nie posypało, to się ju ż nie 
posypie! - stwierdza. Obok pieca 
na podłodze stoją butle z wodą.
- Ze szkoły przyniosłem. Dali mi, 

ja k  byłem na obiedzie - dodaje. 
Zaświeca latarkę. Snop światła 
pada na zalany sufit. Zniszczone 
zostały też meble, podłoga.

Brakuje mu telewizora. Nie 
wie, czy będzie działał ten, który 
stoi w pokoju - na razie nie ma 
prądu. - A tak lubiłem oglądać 
historię, kulturę, TVP Info, żeby 
wiedzieć, co się dzieje - mówi pan 
Marian. - Bez prądu to nie robota.

tylko w telewizji. Nigdy człowiek 
to nie dotknęło. Teraz widać,p1' j |  
sąsiedzi są, jacy ludzie... napM . 
dę pomocni. Przychodzą, dM  ̂  
nią, pytają, co potrzeba - doi1 « ( 
mocno wzruszona. - Dobttł < 
że mieliśmy się gdzie podziać, -1 ty | 
straż udostępniła nam i 
dom te pomieszczenia. Stracił̂ 11- 
wszystko. Teraz zaczynamy» (g| 
nowa. No bo co mamy zrobić■ |

W pożarze dobytek straciło 
6  rodzin. Mieszkańcy ledwie 
uszli z życiem. I lokatorzy, i ci, 
którzy byli świadkami pożaru, 
mówią: - To cud, że nikt nie zgi
nął. - Pobudzili nas. My spaliśmy. 
Sąsiadka jeszcze sprzątała, za
uważyła, że dosyć jasno jest w ko
rytarzu. Jak wyszła, zaczęła nas 
budzić. Wybiegliśmy w pidżamach. 
To byt moment - opowiada młoda 
kobieta.

Najtrudniejszą sytuację mieli 
lokatorzy mieszkający najwyżej.
- Oni skakali... Wyrzucali dziecia
ki z  okien. Sąsiadka łapała malu- 

. chy. Byliśmy przerażeni. Jak się 
położę, to wszystko zjiowu widzę.- 
’- dodaje kobieta. Wraz z rodziną 
znalazła tymczasowe mieszka
nie w pałacu w Klęce. - Miesz
kaliśm y na dole. Nie tyle pożar 
nam wszystko strawił, co woda. 
Wyciągnęliśmy meble, przewieź
liśmy je  tutaj, ale część ju ż  nie 

je s t do odzysku. Porozchodzilo 
się, porozwalało - przyznaje. Tu, 
gdzie zamieszkała tymczasowo 
z bliskimi, było kiedyś przed
szkole. - Dzisiaj zakładają nam  
wodę, ja k iś prysznic - wskazu
je na pomieszczenie. Wkrótce 
okaże się, co jeszcze jest po 
trzebne. Dopiero się urządzają. 
Jest wdzięczna za okazywaną 
pomoc. - Zawsze widziałam to

Na razie pogorzelcy są 
lokowani w kilku miejscach 
terenie gminy. Nie mają $  
wstawić mebli, sprzętu.-W'
moment potrzebne nam są*
czystości, ręczniki jednorfc F  
mopy, płyny do mycia, ż fĘ j*  
wybuchła jakaś epidemio■ ' 1 

chodzi o inne rzeczy, ćh°c,‘ 
nam ktoś coś ofiarował, nić n® 
gdzie tego przechować - ® " 
mieszkanka, która też ZO2* 
schronienie wraz z bliskimi 
lacu. - Teraz najważniejsi 
dla nas to, że mamy gdzić 
gdzie się umyć i zjeść, że 1 

mają gdzie lekcje odrobić. Bo, 
nam pomogła szkoła w Klęi, I 
dyrektor, dzieci mają w . 
do szkoły, mogą normai 
cjonować. Tak jak jej sąs' 
nie może ukryć łez wzrusz* 
zarówno wspominając d; 
tyczne wydarzenia, jak ■ 
wiadając o doznanym 
pory wsparciu. - DziękiP°j 
strażaków, pani Jambor, 
ze szkoły, grona pedagog 
firm y „Phytopharm ” odo 
że nie jesteśm y sami... - 1 

śla. - Nie wiem, ja k  się od* 
czy my. Gdyby nie oni, n i * j *  . 

ja k  daliśmy radę... Wójt i ° r »  * 
też się nam i zajęli.

Mieszkała tu * ^  
40 lat. - Całe 
życie, cały h u. 
dorobek w je d n f] hr 
momencie...
- mówi ze łzafl11 
w oczach kobiet
- Nie mam już  
żadnych parniąt® 
po rodzinie, aN r  
mężu, ani po sy^H 
Wszystko spłoni0'

* * * „edfij8
Najwięcej pomocy 

potrzebowali pogorzelcy 
wrócą do wyremon 
budynku. - Wszystko «(P1 
zaczynać od nowa. Od sufip j 
podłogi. Na pewno pomoc d‘>bj. 
ludzi, sponsorów będzie W  
na - mówi młoda kobiet2  " J  
w tych czasach ma j a k i e ś \  
oszczędności. Każdy żyjć nti gjH 
żąco i cieszy się z tego, co l>0’

ANNA K0PRAS-F|J

dość wszystkiego - mówi stroskany 
pan Marian.

- Na razie potrzebne są głó^N* 
kołdry, pościele, koce, podust 
środki czystości, dlugoterm in0^  
żywność - mówi Róża Doerffer' . 
Jambor, dyrektorka Zespołu SZ*
w Klęce.

ZOBACZ
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f > 0 Ż E S Z  W PŁA C IĆ  P IE N IĄ D ZE
[3ty czas można w płacać rów nież p ieniądze na konto u tw orzone  przez OSP Klęka:

319 9085 0002 0030 0000 1469 0001
'sąsii ^ U'e Pniew u należy wpisać: „Pomoc dla poszkodowanych w pożarze".

! ^ cej in form acji o tym , czego potrzeba, można uzyskać, dzw on iąc pod num er 
I d  6l) 287-40-74 do szkoły w Klęce lub pod num er (61) 287-41-61 - do Ośrodka Pomocy 

P°tecznej w Nowym Mieście.

rażak: TO BYŁA NAJTRUDNIEJSZA AKCJA W MOIM ŻYCIU
OSZ NOWAK - strażak o chotn ika OSP Nowe M iasto

najtrudniejsza akcja w  moim 
oU' ®gień byt rozwinięty na tyle, że 

Poddasze byto w  płom ieniach.

Nie byto możliwości wyjścia scho
dami. Jedyną drogą ewakuacji byty 
drabiny i okna. Pierwszym zadaniem,

eg o r z  g o g u l s k i - prezes OSP Klęka, strażak od 35 lat

Rezygnowaliśmy z pomieszczeń strażaków to była wyjątkowa akcja,
wyjątkowe zdarzenie. Tutaj nie tylko 
trzeba byto zająć się gaszeniem, ale 
najpierw ludźmi, udzielaniem im po
mocy. Później dołączyli mieszkańcy 
i inne stużby.

Wcześniej, już przed laty, jedyny 
taki dramatyczny pożar w okolicy miat

które dostaliśmy, to byto uratowanie 
mężczyzny, który wisiał w oknie.

Mieliśmy tam salę bi- 
' ma8 azynek- Wysprzątaliśmy 

rf j  a z r°dzin tam teraz mieszka. 
4/'* 5tn6n ^ ar na Pewno szcze- 

t n' âl<ie Wtuacje, w takim zakre- 
/ jU ^ le mają często miejsca. Raczej 
RiiiJ 3̂ °  mniejszym zagrożeniu. Dla

rairt 
o|

miejsce w Klęce, pod Elżbietowem, 
kiedy palił się stóg. Cztowiek się spalił. 
Kopciło się na stogu, ochotnik strażak, 
który był na polu, chciał sprawdzić, 
co się dzieje. Wszedł na stóg, zrobiła 
się dziura, bo tam było już upalone 
w środku. I nastąpił samozapłon.

....*5S
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Pektor: W MOJEJ OCENIE BUDYNEK DA SIĘ ODBUDOWAĆ
U  ^ O M I R  RATAJCZAK 
j-id ał°w y  inspektor nadzoru budowlanego

R(,[S ię^2's'al technika stoi na takim poziomie, że wszystko 
jircnej ^ b u d o w a ć . Jest kwestia pewnej oceny ekonomicz- 
'■iirfW, . .my wydali decyzję wyłączającą z użytkowania. 
> ^ r ci'iśmy obowiązek zabezpieczenia przed osobami 
' #  \^naymi i zawieszenia informacji o zakazie wstępu

0

W  Vdaliśrr,y też nakaz wykonania ekspertyzy technicznej.
!je a W|zja to za mato. Trzeba sprawdzić, na ile zostały 
J ^ o w a n e  te stropy. Być może są  do zachowania, 

^ s t a n i a  przy ewentualnej naprawie, 
tia t ocenie budynek, po wizji, da się odbudować 

ibjjjt 0  jakiś sens. Być może nie w takim kształcie, jaki ; 
u P° tej pory. Być może konstrukcję dachu można | j  

.g o śc ić . Ale to właściciel, czyli gmina, musi podjąć
Ekspertyza odpow ie na pytania, jak ie  nakłady ® A 

6zbędne, co trzeba zrobić, żeby zachować przede

j t »

r" 
0  
0

,zVstki•m bezpieczeństwo.

Nie wyobrażają sobie, żeby mogli 
Mieszkać gdzieś indziej
1J?rnowa z w ó jtem  gm iny N ow e M iasto ALEKSANDREM PODEMSKIM

bójcie, wiadomo już, czy bu
ki^ komunalny w  Klęce, który stra- 
i®{(, ^ Sc'°w ° ogień, częściowo zalany 

. w°óą, będzie remontowany czy 
;/»h 4 * eba będzie go zburzyć? 
i 0  ^ 3  R-v w kierunku odbudowy. Eksper- 
ł^|tot0  tej sprawie jest w trakcie przy- 

T ^Sru an'a ' ^  lej chwili sprzątamy, 
i- ^ i J Z0 WuJemy strych, rozbieramy 

y. W tym tygodniu zaczniemy 
3 ,  'h0R’toiVać i zafoliować więźbę da-

zcby zabezpieczyć budynek

przed zamakaniem.
Ciężko było znaleźć firmę ciesielską, 
bo to szczyt sezonu budowlanego, ale 
udało się.
■ Kiedy mieszkańcy będą mogli się 
wprowadzić?
To musi być w tym roku. Nie ma inne
go rozwiązania. Planujemy, żeby było 
to możliwe przed okresem jesienno-zi
mowym.
Robimy wszystko, żeby ten budynek 
jak najszybciej odbudować i żeby lu

dzie mogli się wprowadzić. Wiem, że 
nie wyobrażają sobie, żeby nie mogli 
mieszkać tam, gdzie przeżyli nieraz 
dziesiątki lat.
■ Jakie będą koszty?
Trudno dokładnie powiedzieć. Ale to 
będą setki tysięcy złotych.
■  Jak gm ina sobie z tym  poradzi? 
Musimy sobie poradzić. Z pewnych 
rzeczy może trzeba będzie po prostu 
zrezygnować.

Rozmawiała ANNA KOPRAS-FIJOŁEK

&

y

h
* ry dla poszkodowanych można
e^azywać m.in. do szkoły

od poniedziałku do piątku
9°dz. 20.00 oraz do redakcji
'*ety Jarocińskiej" (ul. Kasprzaka 1a, 
c’n) w godz. od 9.00 do 16.00.
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► G M IN A  JAROCIN PLANUJE ROZBUDO W Ę  
ZESPOŁU SZKÓŁ NR 4  *

Tak ma wyglądać Szkoła Podstawowa nr 4 połączona nowym  
budynkiem z Przedszkole Publiczne nr 2

B ędą m iejsca d la  wszystkich 
przedszkolaków

Na 1 września 2017 roku ma 
być gotowy Zespól Szkól nr 4 
w Jarocinie po rozbudowie. Sza
cunkowe koszty inwestycji mogą 
wynieść nawet 2  min zl.

- Otrzymaliśmy ostateczną kon
cepcję tego budynku po korekcie 
dokonanej przez panią dyrektor (Al
dona Kostro, dyrektor SP nr 4 
- przyp. red.). Ten obiekt je s t 
um ownie nazywany łącznikiem , 
jednak on nie będzie miał wyłącznie 
charakteru komunikacyjnego - in
formuje wiceburmistrz Jarocina 
Robert Kaźmierczak. - Tak na
prawdę będziemy mieli dwukondy
gnacyjny obiekt, w którym powstaną 
cztery pomieszczenia przedszkolne, 
co pozwoli nam stworzyć około stu 
dodatkowych miejsc dla przedszko
laków, czyli taką liczbę, której w sa
mym m ieście Jarocinie brakuje. 
Pozwoli to nam zapewnić wycho
wanie przedszkolne dla wszystkich 
dzieci trzyletnich, jeśli ten wymóg 
przyjęcia wszystkich dzieci w tym 
wieku będzie od przyszłego roku 
nadal obowiązywał - podkreśla 
wiceburmistrz.

W dobudow anym  obiekcie 
znajdą się również pomieszczenia 
świetlicy. - Będzie ona trójdzielna. 
W tej chwili mamy świetlicę i stołów
kę w jednym. W przyszłości będzie 
to wyglądało tak, że w zależności od 
te'go, jakie dzieci będą tam akurat

przebywały, mobilne ściany będą to 
pomieszczenie odpowiednio dzieliły , 
dla poszczególnych grup. Z  kolei po 
złożeniu będzie mogła powstać jedna 
duża sala - tłumaczy Kaźmierczak.

Do urzędu trafił już projekt 
zewnętrznej elewacji budynku. - 
Będzie ona znacząco odbiegała od 
tych dwóch peerelowskich klocków 
szkoły i przedszkola, które mamy 
teraz. Ma te dwie bryły trochę rozbić 
i złagodzić - opisuje wiceburmistrz.
I dodaje: - Rozbudowa ma się od
bywać od strony marketu Aldi za 
przedszkolem. Tak, aby nie inge
rować w pracę szkoły.

Projekt łącznika powinien być 
gotowy do końca czerwca tego 
roku. - Tak, żeby możliwe było ogło
szenie przetargu i rozpoczęcie prac 
budowlanych jesienią tego roku.
Z  kolei połączenie nowego budyn
ku z dwoma istniejącymi mogło
by nastąpić w wakacje 2017 roku. 
Tak, aby rozpoczęcie nowego roku 
szkolnego odbyło się ju ż w rozbudo
wanym zespole szkól - przedstawia 
plany Robert Kaźmierczak.

Rozbudowa jest konsekwencją 4  

decyzji władz Jarocina o połącze
niu Szkoły Podstawowej nr 4 oraz 
Przedszkola Publicznego nr 2. 
Od września tego roku obydwie 
placówki będą funkcjonowały jako 
Zespól Szkól nr 4 w Jarocinie.

ANNA KONIECZNA

t  JAROCIN O b i O ? *  Q  f ó W I o

Samochody ciągle tłoczą się 
wzdłuż ulicy Sienkiewicza 

za dworcem PKS

kjOuACT \  iTWoLfc CK

B iurokracja blokuje 
oddan ie  park ingu

k-rvfli

- Zintegrowane Centrum Prze
siadkowe przy ul. Sienkiewicza w Ja
rocinie m iało zostać oddane do 
użytku wraz z końcem kwietnia, ale 
na początku maja ciągle nie można 
tam zaparkować - przypominają 
mieszkańcy, którzy chętnie zosta
wiliby w tym miejscu swoje auta.

Okazuje się, że oddanie par
kingu do użytku trochę się prze

ciągnie. - Prace zostały zakończone, 
a wykonawca został poproszony 
o uzupełnienie dokumentacji. Jej 
brak blokuje sprawę odbioru in
westycji - wyjaśnia Michał Fijał
kowski, sekretarz gminy Jarocin. 
* Na razie nie wiadomo, kiedy 
nowy parking na 60 miejsc przy 
stacji PKP zostanie oddany do 
Użytku. (seb)

http://www.jarocinska.pl
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Czynne: pon.-pt. 8.00 -17.00 
sobota 8 .00-14.00

ać
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AUTO 
SZYBY
SPRZEDAŻ MONTAŻ NAPRAWA

j e Ł  60 7  5 6 0 ^ 8 2

Pleszew, ul. Podgórna 21

iripaM .Uj
[EHEK^TiR Y iC g N Ą ^ B R O M I E NI rSŁGN EGZN yjgj

: UE KiTiR'GlW.N lE tWmTiRO.WE 1

[o d n a w i a l n e  ź r ó d ł a  e n e r g i i
DORADZTW O * SPRZEDAŻ M O N AŻ ł u k a s z  ł u k a s j k

PANELER O TO W O LTA ICZNE
łG R Z A Ł K I^ O .G R Z E W A N IE W O D Y^UŻYTKO.WEJ

S U N T E C H

M A S Z  D Z IA Ł K Ę ?  M A S Z  P IE N IĄ D Z E ?  fŁ
N IE  W IE S Z  W  C O  Z A IN W E S T O W A Ć ?  Z A D Z W O Ń !  
www.sun-tech.com.pl, e-mail: suntech.lukaslk@op.pl

SPRZEDAŻ, MONTAŻ

Pleszew, ul. Kubackiego 5S
Tei. 6 6 0 -2 5 2 -0 9 7

OKNOBUD,
OKNA I DRZW I PCV profil 
ALUPLAST 5- i 6-kom orowe
- drzwi zew nętrzne, bramy garażowe
- rolety zew. aluminiowe i wew. tkaninowe
- żaluzje pionowe i poziome
- moskitiery. parapety

W ITA SZY C ZK I 3 6 a
tel. (62) 7 4 0 -1 9 -2 2 , 5 0 6 /5 8 5 -7 5 1

M O N T A Ż . P O M IA R . T R A N S P O R T  - G RATIS !

HATEX
Jarocin, ul. W rocław ska 5 0  

te l. 6 2  5 0 5 -3 1 -3 3
Pleszew, ul. Ogrodowa 13

tel. 62 742-58-75, 62 508-20-05

Dobrzyca, ul. Koźmińska 19 
tel. 62 741-34-78

**®*"^^4 ZEW NĘTRZNA 1 7 c  .  
waz z montażem ' 75 Zł

O FE R TA  W AŻNA DO 31.05.2016 r. M in im um  do kalkulacji 5m J brutto za m 1

Syndyk masy upadłości Krzysztofa Antczak 
ogłasza

SPRZEDAŻ Z WOLNEJ RĘKI 
NIERUCHOMOŚCI ORAZ WIERZYTELNOŚCI

1. Przedmiotem sprzedaży jest nieruchomość zabudowana (dom oraz zabudowa
nia gospodarcze), działka gruntu nr 295, położona w miejscowości Cząszczew, 
gmina Jarocin, o obszarze 0,4400 ha, dla której Sąd Rejonowy w Jarocinie pro
wadzi księgę wieczystą nr KZ1J/00031217/7, za cenę wywoławczą nie niższą 
niż 220 000,00 zł.

2. Odrębnym przedmiotem sprzedaży są wierzytelności, których wykaz można 
pobrać ze strony www.syndyk-milek.pl. Cena wywoławcza wynosi 19 000,00 zt.

3. Oferty należy złożyć do dnia 31.05.2016 r. wzamkniętej kopercie z dopiskiem 
„Oferta - upadłość Krzysztofa Antczaka" na adres: SAN-GAZ Kardach Sp. J., 
ul. Brzozowa 3, 63-200 Jarocin.

4. Warunkiem uczestnictwa w sprzedaży nieruchomości jest wpłacenie wadium 
w wysokości 15.000,00 zł, zaś w przypadku wierzytelności 1 000,00 zt, do 
dnia 31.05.2016 r. Wpłaty wadium należny dokonać na rachunek o numerze: 
25 1060 0076 0000 3380 0012 9914.

5. Otwarcie i rozpoznanie ofert nastąpi w siedzibie spótki SAN-GAZ Kardach Sp. J. 
w dniu 01.06.2016 r. o godz. 12.00.

6. Z opisem nieruchomości oraz wykazem wierzytelności, a także dalszymi_wa- 
runkami sprzedaży zawartymi w uchwałach Rady Wierzycieli można zapoznać 
się w siedzibie SAN-GAZ Kardach Sp. J. (tel. 602-68-48-77) w godz. od 8 do 
15 oraz w Sądzie Rejonowym w Kaliszu (pokój 100, tel. 62 76 57 788), a także 
pobrać je ze strony internetowej www.syndyk-milek.pl oraz uzyskać pod adresem 
mailowym kanceiaria@milek.com.pl lub numerem telefonu (71) 783 99 38.

KOSTKA BRUKOWA
W NISKIEJ CENIE

STANOS
Al. Niepodległości 30 (teren GS), Jarocin 

tei. 62/505 3(f90 lub 697 915 073

KUCHENNE
MEBLE BIUROWE, SZAFY POD 
ZABUDOWĘ, STOŁY, KRZESŁA, 
MEBL0ŚCIANKI, AKCESORIA

Chrzan, ul. Długa 14
tel. 6 0 8 / 7 7 8 -0 2 7

GARAŻE BLASZANE 
- WZMOCNIONE 

BRAMY GARAŻOWE 
KOJCE DLA PSÓW

PRODUCENT
(55) 537-81-20. (61) 610-13-39,509-038-426

B IUR O  R E K L A M Y < < <
k

f  i  C A Z B T A  ■ m  |  W-Jarocińska!

A rtu r Antczak
508 318 922
Angelika W łodarczyk
509 082 772

Jarocin, ul. Kasprzaka la  
te l. (6 2 ) 7 4 7  4 7  47

9 DR EW N O
| J A R O C IN )

w w w .d lre w n o ja ro c in .p i

DREWNO
OPAŁOWE
- debowe
- sosnowe (Z DOWOZEM)

NAJNIŻSZE CENY!!!
Jarocin, ul. Ceglana 1 

tel. 608 405 256 ,608  730 895

NCWA UCZELNIA W  TWOIM MIEŚCIE ///

W spI WYZSZA SZKOŁA
PLANOWANIA
STRATEGICZNEGO

FIZJO TER A PIA
P raktyki w  renom ow anym  
uzdrow isku Frantiskovy  
Lazne

R A TO W N IC TW O  
M ED YCZN E
P IELĘG N IA R ST W O

W łasne C entrum  
Sym ulacji M edycznej

studia licencjackie 
i magisterskie

w w w .w s p s . p l
PUNKT REKRUTACYJNY:

I L iceum  O g ó ln o k s z ta łc ą c e  •  u l. T. Kościuszki 3 1 , Jarocin

t e l .  5 0 9  4 7 1  9 3 3 ,  5 0 2  3 6 1  8 5 2

http://www.jarocinska.pl
http://www.sun-tech.com.pl
mailto:suntech.lukaslk@op.pl
http://www.syndyk-milek.pl
http://www.syndyk-milek.pl
mailto:kanceiaria@milek.com.pl
http://www.dlrewnojarocin.pi
http://www.wsps.pl
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HELENA W O ŹN IC ZK A
I- 80 (Rusko) 
ZYGMUNT G ŁÓ W NY
I- 60 (Cielcza)

EDW ARD C H M IE LE W S K I
I. 96  (Jarocin) 
A RK A D IU SZ M Ą CZNIK
I. 3 8  (Jaraczewo)

ELŻBIETA ROSZYK
I. 64  (Jarocin)
A G NIESZKA N IE M IE C
I. 94  (Sopot)

Rodzinom  zmarłych składam y wyrazy współczucia
ZATRZYMAJ SIĘ

Od poniedziałku 9 m aja 
do soboty 14 maja w klaszto
rze przy Placu Bernardyńskim 
w Poznaniu obraduje kapitu
ła prowincjalna. Biorą w niej 
udział franciszkanie - delega
ci z poznańskiej prowincji św. 
Franciszka z Asyżu. R ozpo
częto uroczystą m szą św. pod 
Przewodnictwem arcybiskupa 
Jose Rodrigueza Carballo, by
łego generała zakonu francisz
kanów, a obecnie sekretarza 
Kongregacji ds. Instytutów Ży
cia Konsekrowanego i Stowa
rzyszeń Życia-Apostolskiego.

Jarociński klasztor repre
zentują gw ardian o raz p ro 
boszcz - o. Lesław Szymborski 
* o. Joel Kokott. Pod koniec 
zeszłego roku we wszystkich 
klasztorach prowincji zo s ta 
ła przeprowadzona wizytacja. 
Dokona! jej ojciec Dymitr Że-

glin - wiceprowincjał z Kato- 
wic-Panewnik. Były wikariusz 
ja ro c iń sk ie j p a ra fii z o s ta ł 
w 2015 roku wyznaczony na 
wizytatora generalnego i będzie 
przewodniczy! obradom.

Sprawozdania i wnioski zo
staną przedstawione i omówio
ne w czasie kapituły. Jest to też 
czas dyskusji nad propozycjami 
i pomysłami na przyszłość, czas 
swoistej rewizji życia wspólno
towego, zakonnego i powrotu 
do korzeni duchowości założy
ciela - św. Franciszka z Asyżu. 
Uczestnicy kapituły dokonają 
wyboru nowego pięcioosobo
wego zarządu  i prowincjała, 
którym obecnie jest ojciec Fi- 
lem on Tadeusz Janka. Tego
roczne obrady odbyw ają się |  
pod hasłem  „Posłańcy M iło- & 
sierdzia”.

Definitorium jest wybierane £

Wybiorą nowe 
władze prowincji

na trzyletnią kadencję, a minister 
prowincjalny na sześć lat. Kapituła 
generalna Zakonu Braci Mniejszych 
Franciszkanów odbyła się w maju • 
zeszłego roku w Asyżu. Z uwagi 
jednak  na przypadające w m arcu 
tego roku obchody 25. rocznicy ery
gowania poznańskiej prowincji tym 
razem kadencja została wydłużona 
o rok. I dlatego zakonnicy dokonają 
podsumowania siedmioletniej dzia
łalności prowincji. Wybory władz 
zakonnych zwykle wiążą się też ze 
zmianami personalnymi w poszcze
gólnych klasztorach. O tym, jakie 
decyzje zapadły na kapitule, posta
ramy się poinformować w kolejnym 
wydaniu „Gazety Jarocińskiej”.

( i$ )

W zeszłym roku w  jarocińskim 
klasztorze i franciszkańskiej parafił 
iw . Antoniego Padewskiego 
odbyła się wizytacja przed kapitułą 
prowincjalną (na zdjęciu od lewej 
- o. Lesław i o. Joel)

Zmarł misjonarz, 
który pełnił posługi) 
w Jarocinie

Po długiej chorobie w środę 
^ maja w szpitalu w Poznaniu zmarł 
ojciec Eleuteriusz Stanisław Klim
czak, który przez 45 lat pracował jako 
misjonarz w Demokratycznej Republi
ce Konga. Miał 80 lat. Żanim wyjechał 
na misje w 1971 roku, przez 5 miesięcy 
Pełnił posługę w parafii św. Antoniego 
Padewskiego w Jarocinie. Za swoją 
działalność został wyróżniony m.in. 
tytułami Flonorowego Obywatela Po
biedzisk i „Lidera Pracy Organicznej” 
nadawanego przez Towarzystwo im. 
Hipolita Cegielskiego w Poznaniu. 
Przez swoich parafian w Kongo był 
nazywamy „Wa balanda”, czyli „ko
chający biednych”. Pogrzeb odbył 
się w sobotę 7 maja w Woźnikach 
K Grodziska Wlkp. Zakonnik został 
Pochowany na cmentarzu przyklasz
tornym.

Przez 45 lat ojciec Eleuteriusz 
°chrzcił kilkanaście tysięcy ludzi, 
udzielił wiele ślubów i wyspowiadał 
dziesiątki tysięcy wiernych. Dzięki po- 
mocy materialnej przekazywanej rów
nież z Polski udało mu się wybudować 
2  kościoły, kilkanaście kaplic, szkolę 
średnią, centrum katechetyczne oraz 
2 przychodnie lekarskie. Przez wiele 
lat był dyrektorem Diecezjalnego 
Centrum Katechetycznego w Ka- 
bondo-Dianda i przewodniczącym 
Diecezjalnej Komisji Liturgicznej. 
Prowadził również akcję adopcji na 
°dległość, która pozwalała dzieciom 
na zdobycie wykształcenia. Pamiętał 
także o muzeum franciszkańskiej pro
wincji, które wzbogacił o przeszło 300 
eksponatów. Os)

U  f r a n c is z k a n ó w  p ie rw s i 
w s p o m o g l i  „ F a t im k ę ”

W czasie wizytacji parafii Matki 
Bożej Fatimskiej w Jarocinie bi
skup kaliski Edward Janiak za
apelował do proboszczów deka
natu jarocińskiego o włączenie się 
w pomoc finansową przy budowie 
kościoła. Jako pierwsi odpowiedzie
li franciszkanie. Ksiądz kanonik 
Andrzej Piłat w ramach Niedzieli 
Dobrego Pasterza głosił kazania, 
a po m szach zbierał datki pod 
kościołem. Kapłan przypomniał 
historię najmłodszej jarocińskiej 
parafii, która została erygowana 
w 1997 roku jako wotum za na
wiedzenie naszego miasta przez 
figurę Matki Bożej z Fatimy. Opo
wiedział też o postępach trwającej 
od 2004 roku budowy. Proboszcz 
podkreślił, że jego pragnieniem 
jest, aby przyszłoroczne uroczy
stości odpustowe przypadające 
w 1 0 0 . rocznicę objawień mogły 
się już odbywać w nowej świątyni. 
Przyszły rok będzie też jubileuszo
wym dla parafii, która świętować 
będzie 20-lecie istnienia. Ksiądz 
Piłat podziękował zakonnikom za 
bardzo dobrą współpracę, szcze

gólnie za zastępstwa w czasie jego 
nieobecności oraz parafianom za 
zrozumienie i wsparcie materialne 
dla budowy świątyni. Wspomniał, 
że kilkadziesiąt lat wcześniej oni 
również podjęli takie samo dzieło, 
więc tym łatwiej jest im zrozumieć 
potrzebę posiadania własnego ko
ścioła.

Na zakończenie mszy św. pro
boszcz ojciec Joel Kokott wspo
mniał o odbywającej się kilka dni 
wcześniej parafialnej pielgrzymce 
do Santiago de Composteła i Fa
timy. Podkreślił, że w sanktuarium 
Maryjnym trwają już przygoto
wania do przyszłorocznego ju 
bileuszu, a wierni mają nadzieję, 
że w związku z rocznicą papież 
Franciszek ogłosi siostrę Łucję bło
gosławioną, a Franciszka i Hia- 
cyntę - świętymi. Cała trójka była 
świadkami objawień Anioła Pokoju 
i Matki Bożej. W ramach przygoto
wań duchowych w wielu parafiach 
Ziemi Jarocińskiej w każdą pierw
szą sobotę miesiąca odprawiane są 
poranne msze św. wynagradzające 
Najświętszemu Sercu Maryi, ds)

e  . - \
„Pozostaniesz na zawsze w sercach i pamięci tych, 

którzy Cię bardzo kochali. ”

Serdeczne podziękowanie księdzu z parafii św. Antoniego, rodzinie, krewnym,
• przyjaciołom, sąsiadom, znajomym, firmie pogrzebowej B. W. Paul oraz 

wszystkim, którzy zamówili msze św., złożyli kwiaty i odprowadzili 
na miejsce wiecznego spoczynku naszego najdroższego 

męża, ojca, teścia, dziadka, brata i szwagra

ś . t p .

JANA GUSZCZAKA
składają

żona i dzieci z rodzinami

V  - J

f  \
Serdeczne podziękowania ojcu Dacjuszowi, pani organistce, 

Przedsiębiorstwu Pogrzebowemu „Jezierski”, krewnym, sąsiadom, 
koleżankom, Amazonkom, działkowcom, delegacjom, znajomym 
oraz wszystkim, którzy uczestniczyli w ceremonii pogrzebowej, 

zamówili Msze św., złożyli wieńce, kwiaty, okazali serce 
i współczucie oraz odprowadzili na miejsce wiecznego spoczynku

Ś . t p .

MARIANA STACHOWIAKA
składają

żona i brat Wiestaw z rodziną

V .___________________ _________________ J
f — -----------------  • \

Serdeczne podziękowanie księdzu z parafii św. Marcina 
oraz proboszczowi z parafii Dębno n/W, krewnym, przyjaciołom, * 

znajomym, dyrekcji i delegacji młodzieży LO, byłym wychowankom 
i kolegom zmarłej, którzy wzięli udział w ceremonii pogrzebowej, 

ofiarowali msze święte, wieńce i kwiaty oraz odprowadzili na miejsce 
wiecznego spoczynku naszą siostrę, szwagierkę i ciocię

ś. t  p-

HALINĘ FRĄCZEK
składa

rodzina

V - J

OFERTA CENY USŁUG POMNIKI WSPOMNIENIA KONTAKT

f  ' v

w w w .jez ie rsk isc .p l
DYŻUR

CAŁODOBOWY

ODESZLI OD NAS... NAJTAŃSZA 
KOMPLEKSOWA 
OFERTA USŁUG 
CMENTARNO- 

POGRZFBOWYCH

JUZ W OFERCIE 
POMNIKI

CAŁODOBOW E KOM PLEKSOW E 
USŁUGI POGRZEBOW E B.W. PAUI

CZŁONEK POLSKIEJ IZBY POGRZEBOWE)

63-200 Jarocin, ul. Szpitalna 4 
B iu ro  obsługi klienta czynne od 8.00 do 17.00 

tel. koni;i509/660-948.tfałodol)ovv\ 509/320-121

NAJTAŃSZE USŁUC

POGRZEBOWE
JAN MARCINIAK

Jarocin, ul. Moniuszki lOa 
tel. (62) 747-18-20 

czynne od 8.00 do 17.00 
całodobowo tel 604-242-489

OFERUJEMY NISKIE CENY 
GODNĄ I PROFESJONALNĄ OBSŁUGĘ

D

http://www.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl


CIELĘTA TYLKO

Zadzwoń! 508 223 035 lub 601450 997

SKUP BYDŁA 
SPRZEDAŻ CIELĄT
SZYBKI ODBIÓR BYDŁA 
MOŻLIWOŚĆ KREDYTOWANIA ZAKUPU

Z POLSKICH HODOWLI
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Piotr
S K U P  Z W I E R Z Ą T  R Z E Ź N Y C H

• TUCZNIKÓW • MACIOR • KNURÓW 

SPRZEDAŻ WARCHLAKÓW Gotówka lub przelew

H 2 t  W 7 ~ f $ 5

DANPOL
ZDZIECHOWA

KUPUJEMY
m aciory i knury

Odbiór z gospodarstwa 
, Płatność gotówką 

lub szybki przelew
oraz KRZYŻÓWKI RAS MIĘSNYCH 

RÓWNIEŻ NCB I HF

te l.  608  439  125  
609 2 18  648 601-057-112,65 571-02-03

SKUP MACIOR, 
KNURÓW 

I TUCZNIKÓW
Przelew 3 dni

tel. 691 744 453 
(65) 572-29-54

DOBRA CENA

Usługa siewu 
kukurydzy

siewnikiem 8-rzędowym

kontakt: 7 8 6 - 8 6 6 - 6 5 8
z o - ~

POGORZELA
. 509 543

OGŁOSZENIE WŁASNE WYDAWCY

WIEŚCI*/  i t a v . i t

^ R o l n ic z e
Bezpłatny magazyn dla rolników

Chcesz otrzymywać
W ie ś c i R o ln ic z e  
d o  d o m u ?

Ubojnia
Skup bydła 

rzeźnego
K onkurencyjne ceny 

G otów ka
Zapraszamy do Współpracy

Teł. 6 6 3  702 2 3 8

(-RO INK
U

Tel. 880 203189

Z A M Ó W  

P R E N U M E R A T Ę

Q  w e jdź na w w w .w iesclro ln icze.p l 

Q  pob ierz i w y p e łn ij fo rm u larz  

Q  opłać koszty przesyłki

O  prześlij do  redakcji fo rm u larz  I p o tw ie rd zen ie  w p ła ty

TORAL Techniczno-Handlowa Obsługa Rolnictwa

X G O
V
f j  TORAL
S TY Ń

6 3-8 00  Gostyń, u l. Poznaóska 65 
tul. 65 57516 05. Iax 65 57516 07 

fl-mall: biuro@toral.com.pl 
www.toral.com.pl

t i r i f e h

zaprasza na

KOTPO

Odbieramy pojedyńcze sztuki
Płatne z VAT-em przy odbiorze

Tel. 667 300 427

OFERUJEMY:
• drewno opałowe dębowe 

nowość! • brykiety dębowe
• korę dębową

MOŻLIWOŚĆ POWOZU DO KLIENTA

TARTAK K0 SZK0 W0
tel. 65 5716620, 515131606, czynne: pn.-pt. 7-16

KUPUJEMY
DREWNO

TOPOLOWE
łe l. 505185508

Tel. 721530570,721 530580

http://www.jarocinska.pl
http://www.wiesclrolnicze.pl
mailto:biuro@toral.com.pl
http://www.toral.com.pl
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Największy sukces w historii
Drużyna z Zespołu Szkół Przyrodni

czo-Biznesowych w Tarcach została wi
cemistrzem Wielkopolski w piłce nożnej. 
To największy sukces w historii szkoły. 
Podopieczni Dawida Piroga powtórzyli 
osiągnięcie ekipy z Zespołu Szkół Ponad- 
gimna/jalnych nr 2 w Jarocinie, która przed 
rokiem także zajęła drugie miejsce w finale 
Wojewódzkim.

- Naszym cichym marzeniem jest zdobycie 
Medalu. Wpoprzednim sezonie zajęliśmy piąte 
Miejsce na hali. M edal byłby największym  
sukcesem w dziejach szkoły - mówił przed 
Wyjazdem na turniej Dawid Pirog, opiekun 
zespołu z Tarzec.

W finałowych zawodach, rozegranych 
na „orlikach” w Kępnie oraz Baranowie, 
wzięło udział sześć drużyn i LO Wolsztyn, 
ZSE Pita, ZS Opalenica, I LO Konin, ZSP 
nr 2 Kępno (gospodarz) oraz ZSP-B Tarce 
(nie dojechały ekipy z Poznania i Pleszewa).

Ekipa z Tarzec w eliminacjach wygrała

3:0 z zespołem z Piły i zremisowała 1:1 
z drużyną z Konina, i z pierwszego miejsca 
awansowała do półfinału, w którym roz
gromiła 5:1 Opalenicę, zapewniając sobie 
przynajmniej srebrny medal.

W finale podopieczni Dawida P iro
ga zmierzyli się z gospodarzam i zaw o
dów - ekipą z ZSP nr 2 w Kępnie, która 
w drugim półfinale dopiero po dogrywce 
pokonała licealistów z Konina. - W finale 
wyszło nasze zmęczenie. W całym turnieju 
graliśmy praktycznie jednym  składem, bez 
zmian i przegraliśmy 0:3 - tłumaczy Dawid 
Pirog.

Najlepszym zawodnikiem turnieju wy
brano Adriana Włodarczyka.

Wcześniej drużyna z Zespołu Szkół 
Przyrodniczo-B iznesow ych w Tarcach 
wygrała rozgrywki powiatowe oraz finał 
rejonowy, w którym zagrała także druga 
drużyna z powiatu jarocińskiego - ZSP nr 2, 
zajmując czwarte miejsce. (faf)

Wicemistrzowie Wielkopolski w  piłce nożnej - drużyna z Zespołu Szkół Przyrodniczo-Biznesowych 
w  Tarcach

► M ISTRZO STW A WIELKOPOLSKI G IM N A ZJÓ W  W  UNIHOKEJU

5? Złoci” chłopcy bez złota
Drużyna chłopców z Gimna

zjum w Kotlinie wywalczyła srebr
ny medal Mistrzostw Wielkopolski 
w unihokeju. Podopieczni Włodzi
mierza Szymkowiaka powtórzyli 
swoje ubiegłoroczne osiągnięcie.

W turnieju finałowym tego
rocznej „Gimnazjady” unihokeiści 
z Kotlina spisywali się bardzo do
brze. Większość opiekunów już po 
pierwszym dniu finałów stawiała na 
końcowe zwycięstwo kotlińskiego 
zespołu. Podopieczni Włodzimierza 
Szymkowiaka wygrali swoją gru
pę eliminacyjną, mimo iż przegrali 
jeden mecz. Po zwycięstwach 4:2 
z Gimnazjum nr 29 z Poznania i 3 :1

z Gimnazjum w Pecnęj, zespół z Ko
tlina byt już pewny wygrania swej 
grupy i w ostatnim meczu minimal
nie uległ 2:3 ekipie z Gimnazjum 
w Przytonie.

Drugi dzień, czyli bezpośrednia 
rywalizacja o medale, okazał się 
trudniejszy. Między innymi dlatego, 
że ze skłJdu kotlińskiej drużyny ubył 
ważny zawodnik Miłosz Kasprzak, 
który rozchorował się pomiędzy 
jednym a drugim dniem rozgry
wek. W półfinałach Gimnazjum 
z Kębłowa łatwo poradziło sobie 
z drużyną Gimnazjum w Pecnej, wy
grywając 6 :2 , natomiast unihokeiści 
z Kotlina, po trudnym pojedynku,

tylko 1 : 0  pokonali również dobrze 
spisujący się zespół z Gimnazjum 
w Opatowie.

Mecz finałowy byt dramatyczny. 
W pierwszej tercji prowadzenie ob
jął zespół z Kębłowa, ale w drugiej 
gimnazjaliści z Kotlina wyrównali. 
Ostatecznie w regulaminowym cza
sie był remis 1 :1 , a dogrywka rów
nież nie przyniosła rozstrzygnięcia. 
Dopiero w rzutach karnych rywale 
okazali się o jedno trafienie lepsi.

Drużyna z Gimnazjum w Ko
tlinie powtórzyła zatem osiągnięcie 
sprzed roku, zdobywając ponow
nie srebrny medal. Indywidualnie 
najlepszym bramkarzem turnieju

finałowego został wybrany Michał 
Dryjański.

- Zaraz po turnieju byliśmy bar
dzo rozczarowani, bo włożyliśm y 
mnóstwo wysiłku w przygotowania 
do mistrzostw i liczyliśmy na złoto. 
W ubiegłym roku przegraliśmy finał 
wyraźnie, ale tym razem było tak bli
sko. Z  czasem jednak przyszła reflek
sja. Po raz drugi graliśmy w finale. 
Wielu chłopaków ma w swej kolekcji 
dwa srebrne medale „Gimnazjady". 
M nóstwo drużyn m oże nam  tego 
zazdrościć. A  poza tym dla mnie to 
i tak są zioci chłopcy - mówi dumny 
opiekun kotlińskiego zespołu Wło
dzimierz Szymkowiak. (pw)

%
i

i

L '

► j u d o

Studentka z medalem
Zuzanna Dworzyńska wywalczyła brązo

wy medal Akademickich M istrzostw  Polski 
w Judo. Czwarte miejsce na tych zawodach 
zajęła Aleksandra Grygiel.

W Akademickich M istrzostw ach Polski,

które rozegrano w Białymstoku, wzięły udział 
dwie podopieczne Jacka Tomczaka: Zuzanna 
Dworzyńska (reprezentująca Politechnikę Po
znańską) oraz Aleksandra Grygiel (Uniwersytet 
Przyrodniczy wPoznaniu), ubiegłoroczna brą-

Zuzanna Dworzyńska (czwarta z lewej) wróciła z Białegostoku z brązowym medalem Akademickich 
Mistrzostw Polski

zowa medalistka tej imprezy. Lepiej tym razem 
w ypadła m łodsza z jarocińskich judoczek. 
Zuzanna Dworzyńska startująca w kategorii 
do 70 kg w pierwszej rundzie m iała wolny 
los. W drugiej pokonała przez ippon Joannę 
Ostapczuk z Warszawy. W pojedynku o finał 
przegrała po dogrywce z Olgą Krysiak z Łodzi. 
W ostatniej walce pokonała koleżankę z uczel
ni - Aleksandrę Ulińską i wywalczyła brązowy 
medal.

Tuż za podium tym razem uplasowała się 
Aleksandra Grygiel. W jej kategorii (do 78 kg) 
wystartowało pięć zawodniczek,4ctóre rywalizo
wały systemem „każda z każdą”. Podopieczna 
Jacka Tomczaka wygrała dwie i przegrała dwie 
walki. Bezkonkurencyjna okazała się Urszula 
Hofm an z Politechniki Wrocławskiej, wygry
wając wszystkie pojedynki przed czasem. Trzy 
kolejne judoczki miały na swym koncie po dwa 
zwycięstwa i o kolejnych miejscach na podium 
zadecydowały „małe punkty”. Najgorszy bilans 
w tym gronie miała Aleksandra Grygiel i mu
siała zadowolić się czwartą pozycją. - Czuję 
niedosyt. To dla nas studentów bardzo ważna 
impreza, bo od je j wyniku uzależnione są sty
pendia sportowe. Impreza była silnie obsadzona. 
Startowałam w kategorii do 78 kg i byłam wy
raźnie lżejsza od przeciwniczek. Szczerze mówiąc 
myślałam, że pójdzie m i lepiej - podsumowała 
swój występ Aleksandra Grygiel.

(faf)

\  WYNIKI • SKŁADY DRUŻYN
PIŁKA NOŻNA
FINAŁ REJONU POZNAN 
TEREN WSCHÓD W PIŁCE
NOŻNEJ CHŁOPCÓW SZKÓŁ 
PONADGININAZJALNYCH: 

ZSP-B Tarce - ZSP nr 2 Jarocin
ZSE Śrem - ZSP Września 
ZSP-B Tarce - ZSE-0 Gniezno 
ZSP nr 2 Jarocin - ZSE Śrem 
ZSP Września - ZSE-0 Gniezno
ZSP-B Tarce - ZSE Śrem
ZSP nr 2 Jarocin - ZSP Września 
ZSE Śrem - ZSE-0 Gniezno
ZSP-B Tarce - ZSP Września
ZSP nr 2 Jarocin - ZSE-0 Gniezno

Tabela:

1:0
2 .3

1:0
0:1
2:3
7:2
0:1
5:4
4:1
4:2

1. ZSP-B Tarce 4 9 13:3
2. ZSP Września 4 6 7:9
3. ZSE Śrem 4 6 10:14
4. ZSP nr 2 Jarocin 4 3 4:5
5. ZSE-0 Gniezno 4 3 9:12

FINAŁ WOJEWÓDZKI:
Grupa A:
ZS Opalenica -L0 Wolsztyn 7:3
ZSP nr 2 Kępno - ZS Opalenica 3:0
L0 Wolsztyn - ZSP nr 2 Kępno 0:5

Grupa B: 
ZSP-B Tarce -ZSE Pita 3:0
1 LO Konin -ZSP-B Tarce 1:1
ZSE Pila -IL0 Konin 1:1

Półfinały:
ZSP nr 2 Kępno -1L0 Konin 4:2 (p.d.)
ZSP-B Tarce - ZS Opalenica 5:1

Mecz o V miejsce:
LO Wolsztyn -ZSE Piła 4:2

Mecz o III miejsce:
ZS Opalenica -1 L0 Konin 3:7

Finał:
ZSP nr 2 Kępno - ZSP-B Tarce 3:0

Końcowa kolejność:
1. ZSP nr 2 Kępno, 2. ZSP-B Tarce, 3.1L0 Konin, 
4. ZS Opalenica, 5. L0 Wolsztyn, 6. ZSE Pita

Skład drużyny ZSP-B Tarce:
Hubert Antkowiak, Konrad Glinkowski, Jakub 
Jacek, Emil Jędrzejak, Patryk Kempa, Miłosz 
Kowalski, Łukasz Tyrakowski, Marcin Urbaniak, 
Adam Wawrzyniak, Adrian Włodarczyk, Patryk 
Włodarczyk. Opiekun Dawid Piróg
■ i i i i i i f j u w i m n H —
• Skład srebrnych medalistów 

„Gimnazjady" z Gimnazjum 
w Kotlinie:

Michał Dryjański, Patryk Migalski, Jakub 
Jarmuż, Miłosz Kasprzak, Mikołaj Grygiel, 
Tomasz Pawłowski, Michał Kunert, Sta
nisław Szymkowiak, Adrian Berek, Szy
mon Siudziński, Łukasz Szyszka, Kacper 
Józefiak, Jakub Kasołka, Tobiasz Kuberka; 
opiekun Włodzimierz Szymkowiak.

http://www.jarocinska.pl
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KALISKA A-KLASA

O d w r o t n o ś ć  j e s i e n i
J  Jesienią piłkarze Błękitnych Sparty Kotlin najlepiej radzili sobie w pojedynkach 
derbow ych. W iosną, jak  na razie, tylko przegryw ają. Tym razem  ulegli 
w Magnuszewicach LZS-owi Cielcza 1:2. Atut własnego boiska wykorzystali 
pozostali przedstawiciele powiatu jarocińskiego. WKS Witaszyce pokonał 1:0 
CKS Zbiersk, a Grom Golina rozgromił 6:1 LKS Gorzyce Małe.

WKS Witaszyce wrócił na „zwycięską ścieżkę" po wielkim błędzie bramkarza CKS-u Zbiersk, który wypuścił piłkę z rąk. 
Bramkę bezpośrednio z rzutu rożnego zdobył Adrian Jarzębski

Błękitni Sparta 
-LZS Cielcza 1:2

Derby w Magnuszewicach nie sta
ły na wysokim poziomie piłkarskim. 
Porywisty wiatr i nierówna murawa 
nie sprzyjały zespołom  z Kotlina 
i Cielczy w efektownej grze. Dużo 
było chaosu, niecelnych zagrań. Gra 
była rwana, a interesujących sytuacji 
niewiele. W pierwszej połowie boha
terem meczu, najpierw pozytywnym, 
a notem negatywnym, był pomocnik 
gospodarzy Dariusz Jasiński. W 16. 
minucie, po prostopadłym zagraniu 
Bogumiła Mrugacza, „na raty” poko
nał bramkarza gości, dając zespołowi 
z Kotlina prowadzenie. Jednak w 35. 
minucie sfaulował wybiegającego na 
„czystą” pozycję Mateusza Mizernego 
i zobaczył czerwoną kartkę. Goście 
z Cielczy nie potrafili przed przerwą 
skorzystać z przewagi jednego gracza. 
Dopiero w 55. minucie obrońca M a
teusz Szatkowski zdecydował się na 
strzał z dystansu i piłka, po rykoszecie 
od Dominika Wojtasika, zaskoczyła 
bramkarza Błękitnych Sparty Roberta 
Sobczaka.

W drugiej połowie mecz stał się 
ciekawszy, gdyż oba zespoły miały 
więcej sytuacji do zdobycia kolejnych 
goli. W 63. minucie podopieczni Ra
dosława Mielcarka jeszcze bardziej zo
stali uszczupleni personalnie, bowiem 
kolejny zawodnik, tym razem Tomasz 
Nowakowski, zobaczył żółty, a  potem 
czerwony kartonik (za faul na Marcinie 
Matuszewskim). Zespół prowadzony 
pftez Aleksandra Matuszewskiego nie 
miał jednak najlepszego dnia i nawet 
grając z przewagą dwóch zawodni
ków długo nie potrafił przechylić szali 
zwycięstwa na swoją korzyść. Tomasz 
Mikołajczak nie zdołał trafić nawet do 
pustej bramki. Bohaterem spotkania 
został Karol Oczkowski, który w 87. 
minucie skierował piłkę do siatki, znów 
wykorzystując rykoszet od zawodników 
z Kotlina (gospodarze grali w tym 
momencie nawet w „ósemkę”, bo
wiem poza boiskiem opatrywany byt 
Piptr Palczewski). Warto zaznaczyć, 
że Oczkowski walnie przyczyni! się 
także przed tygodniem do historycz
nego zwycięstwa 13':0(!) nad Wichrem 
Mycielin, strzelając w tym meczu aż 
pięć goli.

- Coś nam w tej rundzie nie wy
chodzą te derhowe pojedynki. Jesienią 
wygraliśmy 1:0 w Witaszycach, a wiosną 
przegraliśmy 0:1 u siebie. W poprzedniej 
rundzie wygraliśmy 2:1 w Cielczy, teraz 
tyle samo przegraliśmy. Osiągamy zatem 
dokładnie odwrotne wyniki. Ciekawa

regularność. Czyżby za tydzień w Golinie 
miał być remis 3:3? - doszukiwał się 
analogii Radosław Mielcarek. - Nie 

jestem  zadowolony po tym meczu. Co 
prawda wygraliśmy, ale gra pozostawiała 
wiele do życzenia. Rywal grał większość 
meczu w osłabieniu, a my nie umieliśmy 
tego wykorzystać. Więcej negatywów ani
żeli pozytywów po tym meczu - narzekał, 
mimo zwycięstwa, trener LZS-u Ciel
cza Aleksander Matuszewski.

WKS Witaszyce
-CKS Zbiersk 1:0

Po zeszłotygodniowej pierwszej 
w rundzie wiosennej porażce 2:5 
w Szczytnikach, piłkarze WKS-u

Witaszyce wrócili na zwycięski kurs. 
Przeciwko CKS-owi Zbiersk zespól 
z Witaszyc rozegrał jednak bardzo 
przeciętne spotkanie. Zwycięski gol 
dla WKS-u padł w końcówce pierwszej 
potowy. Adrian Jarzębski dośrodkowa! 
z rzutu rożnego, a naciskany przez Ja
kuba Kuberkę bramkarz rywali popełnił 
błąd i wypuścił piłkę, która wtoczyła 
się do bramki!

W drugiej połowie to goście ze 
Zbierska nadawali ton wydarzeniom 
na boisku, a gospodarze starali się 
kontratakować. Utrzymanie zwycię
stwa zawdzięczają jednak głównie do
brej postawie obrońców oraz bramka
rza. Szczególnie w ostatnich pięciu 
minutach Jakub Jacek co najmniej

dwukrotnie uratował swój zespól od 
utraty goli.

Grom Golina 
- LKS Gorzyce 6:1

Podopieczni Sebastiana Waszkiewi
cza przełamali złą passę i odnieśli pierw
sze zwycięstwo w mndzie wiosennej (od 
razu bardzo efektowne). Już po ośmiu 
minutach gospodarze prowadzili 2 :0 , 
po dwóch trafieniach Michała Brylla 
(w sumie napastnik Gromu skompleto
wał w tym meczu hat tricka). Na przerwy 
gospodarze schodzili jednak w kiepskich 
nastrojach, bowiem w doliczonym czasie 
pierwszej części goście z rzutu karnego 
zdobyli gola kontaktowego.

Po zmianie stron przewaga Gromu 
była jednak ogromna. Podopieczni 
Sebastiana Waszkiewicza zaprezento
wali kilka składnych, zespołowych akcji 
i co kilka minut stawali przed szansą 
zdobycia kolejnych goli. Na prawym 
skrzydle „szalał” najlepszy zawodnik 
meczu Mateusz Jelak. Bardzo dobrze 
spisywali się młodzi wychowankowie 
klubu, niespełna siedemnastoletni 
Krzysztof Potarzycki (dwa debiutanckie 
gole) oraz osiemnastoletni Krzysztof 
Gładczak. W sumie złożyło się to na 
efektowne zwycięstwo.

- Dziś gole zdobywali dla nas wyłącz
nie nasi wychowankowie, w większości 
młodzi wychowankowie. To nastraja 
pozytywnie na przyszłość. Ważne, że 
w końcu wygraliśmy i to mecz o więcej 
niż trzy punkty, bo z zespołem, który 
również walczy o utrzymanie - cieszył 
się z pierwszego wiosennego sukcesu 
trener Gromu Sebastian Waszkiewicz.

(PW)

Błękitni Sparta: R. Sobczak - A. Michalak, D. Wojtasik, P Tomczyk 
(65. J. Załachowski). T. Nowakowski, H. Szymczak, N. Wasiewicz, 
K. Zięntek, D. Jasiński, D. Pera, B. Mrugacz (57. P Palczewski)

LZS: J. Górecki - D. Wrzalik, D. Pilarczyk (68. A. Piętka), Ł- 
Marchewka, M. Szatkowski (72. D. Korasiak), K. Lisiak, M. 
Zięciak, M. Mizerny, T. Mikołajczak (58. M. Matuszewski), M. 
Stamierowski (75. Ł. Pilarczyk), K. Oczkowski

B R A M K I

1:0 - Dariusz Jasiński - po podaniu Bogumiła Mrugacza (16 ) 
1:1 - Mateusz Szatkowski - strzałem z dystansu (55.)
1:2 - Karol Oczkowski - po podaniu Damiana Korasiaka (87.)

WKS: J. Jacek - J. Kuberka, R. Śmigielski (20. M. Gościniak), B. 
Świerkowski, M. Urbaniak (70. A. Niemczyk), M. Trybek, N. Czyż 
(46. M. Szymendera), S. Jankowski (82. P Tauchert). A. Jarzębski, 
A. Tłoczek, M. Kowalski

1:0 - Adrian Jarzębski - bezpośrednio z rzutu rożnego (43.)

Grom: B. Kubiak - R Kryś. R Ziętek, Sz. Bryll, Marcin Bryll, M. 
Jelak (82. Ł. Goździaszek), K. Gładczak, B. Skatecki (65. J- 
Goździaszek), K. Potarzycki (74. B. Matuszak), A. Kowalczyk 
(61. Sz. Podogrodzki), Michał Bryll

B R A M K I

1:0 - Michał Bryll - z rzutu wolnego (2.)
2:0 - Michał Bryll - po podaniu Mateusza Jelaka (8.)
2:1 -zrzutu karnego(45.+1)
3:1 - Krzysztof Potarzycki - po podaniu Michała Brylla (58.) 
4:1 - Michał Bryll - po indywidualnej akcji ((66.)
5:1 - Krzysztof Potarzycki - po podaniu Jakuba Goździaszka (77 ) 
6:1 - Krzysztof Gładczak - po asyście Bartosza Matuszaka (83.)

II LIGA
Wyniki XXVIII kolejki rozgrywek:
R0W Rybnik • Stal Stalowa Wola 3:0
Znicz Pruszków • Raków Częstochowa 1:0
Polonia Bytom •  Gryf Wejherowo 2:0
GKS Tychy •  Legionovia Legionowo 1:2
Olimpia Zambrów •  Kotwica Kołobrzeg 1:3
Stal Mielec •  Nadwiślan Góra 3:0
Siarka Tarnobrzeg •  Radomiak Radom 2:4
Puszcza Niepołomice •  Błękitni Stargard 3:1
Wisła Puławy •  Okocimski Brzesko 3:0

(walkower)

Wyniki XXIX kolejki rozgrywek:
Siarka Tarnobrzeg •  R0W Rybnik 1:0
Radomiak Radom •  Stal Mielec 1:1
Nadwiślan Góra •  Wista Puławy 0:1
Kotwica Kołobrzeg •  GKS Tychy 0:2
Legionovia Legionowo • Polonia Bytom 1:0
Gryf Wejherowo •  Puszcza Niepołomice 2:1
Błękitni Stargard •  Znicz Pruszków 0:0
Raków Częstochowa •  Stal Stalowa Wola 2:3
Okocimski Brzesko •  Olimpia Zambrów 0:3

(walkower)

Tabela:
1. Stal Mielec 29 59 49:25
2. Znicz Pruszków 29 52 43:27
3. Wisła Puławy 29 52 40:24
4. GKS Tychy 29 50 38:24
5. Raków Częstochowa 29 45 5242
6. Kotwica Kołobrzeg 29 44 31:27
7. Siarka Tarnobrzeg 29 44 41:40
8. Radomiak Radom 29 43 40:30
9. Puszcza Niepołomice 29 42 34:26

10. Legionovia Legionowo 29 39 32:33
11. Błękitni Stargard 29 33 29:30
12. HOW 1964 Rybnik 29 33 30:35
13. Stal Stalowa Wola • 29 33 32:40
14. Olimpia Zambrów 29 33 34:43
15. Polonia Bytom 29 32 36:43
16. Nadwiślan Góra 1 28 30:50
17. Sryf Wejherowo 29 *27 26-45

18. Okocimski Brzesko 29 I 25 I 23:56 
■ Uwaga! Okocimski Brzesko wycofał się z rozgrywek

III LIGA (GRUPA KUJ.-POM. WLKR)
Wyniki XXIV kolejki rozgrywek:
Wda Świecie •  Ostroyia Ostrów 0:2
Centra Ostrów •  Start Warlubie 1:1
Jarota Hotel Jarocin •  Sparta Brodnica 2:1
KKS 1925 Kalisz • Elana Toruń 2:1
Nielba Wągrowiec •  Warta Poznań 1:1
Pelikan Niechanowo •  Lech II Poznań 1:1
Sokół Kleczew •  Kujawianka Izbica Kuj. 1:2
Unia Swarzędz •  Polonia Środa 1:1

Wyniki XXV kolejki rozgrywek: »
Ostrovia Ostrów •  Centra Ostrów 2:0
Elana Toruń •  Lech II Poznań 0:0
Jarota Hotel Jarocin •  Pelikan Niechanowo 1:2 
Kujawianka Izbica Kuj. • Unia Swarzędz 1:1
Polonia Środa •  KKS 1925 Kalisz 2:0
Sparta Brodnica •  Nielba Wągrowiec 2:2
Start Warlubie •  Sokół Kleczew 0:2
Warta Poznań •  Wda Świecie 2:1

Wyniki XXVI kolejki rozgrywek:
Sokół Kleczew •  Ostroyia Ostrów 2.0
Centra Ostrów •  Warta Poznań • 0:3
KKS 1925 Kalisz •  Kujawianka Izbica Kuj. 3:1 
Lech II Poznań •  Polonia Środa -  0:0
Nielba Wągrowiec • Jarota Hotel Jarocin 0-.3 
Unia Swarzędz •  Start Warlubie 2:1
Wda Świecie •  Sparta Brodnica 2:2
Pelikan Niechanowo •  Elana Toruń 1:0

Tabela:
1. Warta Poznań 26 57 52:20
2. Pelikan Niechanowo 26 53 49:24
3. Lech II Poznań 26 50 57:19
4. Sokół Kleczew 26 46 50:25
5. Jarota Hotel Jarocin 26 46 4(7.23
6. Polonia Środa Wlkp 26 45 37 23
7. Wda Świecie 26 39 31:35
8 KKS 1925 Kalisz 26 38 35:37
9. Elana Toruń 26 35 40:35

10. Start Warlubie 26 32 38:34
11. Ostrovia Ostrów Wlkp. 26 29 34:38

*12. Unia Swarzędz 26 28 31:53
13. Centra Ostrów Wlkp. 26 24 34:60
14. Nielba Wągrowiec 26 23 28:57
15. Sparta Brodnica 26 22 23:41
16. Kujawianka Izbica Kuj. 26 9 20:75

IV LIGA (GRUPA POŁUDNIOWA)
Wyniki XXIV kolejki rozgrywek:
Biały Orzeł Koźmin •  Polonia Kępno 1:2
Rawia Rawicz • Dąbroczanka Pępowo 1:3
SKP Słupca •  PKS Racot 2:0
Victoria Ostrzeszów •  Piast Kobylin 1:0
Victoria Września •  Orzeł Mroczeń 1:0
Polonia Leszno •  Olimpia Koto 2:2
Górnik Konin •  Obra Kościan 2:3
Grom Wolsztyn •  LKS Ślesin 0:3

(walkower)

Wyniki XXV kolejki rozgrywek:
Polonia Leszno •  Obra Kościan 0:2
LKS Ślesin *  Górnik Konin 2:0
Olimpia Koło •  Victoria Września 1:4
Orzeł Mroczeń •  Victoria Ostrzeszów 3:3
Piast Kobylin •  SKP Słupca 0:3
PKS Racot •  Rawia Rawicz 2:1
Dąbroczanka Pępowo .• Polonia Kępno 1:0
Grom Wolsztyn •  Biały Orzeł Koźmin 0:3

(walkower)

Wyniki XXVI kolejki rozgrywek:
Polonia Kępno •  PKS Racot 3:0
Rawia Rawicz •  Piast Kobylin 2:1
SKP Słupca •  Orzeł Mroczeń 3:2
Victoria Ostrzeszów •  Olimpia Koło 3:1
Victoria Września • Obra Kościan 4:1
Polonia Leszno •  LKS Ślesin 1.1
Biały Orzeł Koźmin •  Dąbroczanka Pępowo 2:3 
Górnik Konin • Grom Wolsztyn 3:0

(walkower)

Tabela:
1. Górnik Konin 26 l 64 l 74:19

2. Victoria Września 26 61 78:33
3. Obra 1912 Kościan 26 61 60:22
4. LKS Ślesin 26 51 49:27
5. Polonia 1912 Leszno 26 48 61:37
6. Biały Orzeł Koźmin Wlkp. 26 44 48:40
7. SKP Słupca 26 37 38:31
8. Victoria Ostrzeszów 26 36 57:56
9. Dąbroczanka Pępowo 26 32 41:52

10. Rawia Rawicz 26 30 36:54
11. PKS Racot 26 29 33.56
12. Polonia Kępno 26 26 30:46
13. Olimpia Koło 26 26 27:53
14. Piast Kobylin 26 19 33:53
15. Orzeł Mroczeń 26 13 27:72

.16. Grom Wolsztyn 26 16 28:69

5. Odolanovia Odolanów
6. Zefka Kobyla Góra
7. Pogoń Trębaczów
8. Victoria Skarszew
9. Astra Krotoszyn

10. Raszkowianka Raszków 24
11. Gorzyczanka Gorzyce 24
12. Barycz Janków Przyg.
13. GKS Żerków
14. Czarni Dobrzyca
15. Piast Czekanów
16. Pelikan Grabów

46:25
47:32
55:35
39:37
27:27
36:46
37:54
25:61
21:44
22:54
32:68
15:65

11. Unia Szymanowice
12. LKS Gorzyce Małe
13. Czarni Wierzbno
14. Wicher Mycielin

21 22
20 21
19 . 12
20 8

34:55 
26:5 7 
22:54 
21:71

POZNAŃSKA A-KLASA (GRUPA I)

Uwaga! Grom Wolsztyn wycofał się z rozgrywek

KALISKA KLASA OKRĘGOWA
Wyniki XXIII kolejki rozgrywek:
Raszkowianka Raszków • Barycz Janków 1:1
Czarni Dobrzyca •  Gorzyczanka Gorzyce 1:1
Astra Krotoszyn • Zefka Kobyla Góra 2:1
KS Opatówek •  LKS Gołuchów 3:2
Pelikan Grabów •  Pogoń Trębaczów 1:4
Piast Czekanów •  Victoria Skarszew 1:2
Pogoń N. Skalmierzyce •  Stal Pleszew 3:0
GKS Żerków •  0dolanovia Odolanów 0:0

KALISKA A KLASA (GRUPA I)
Wyniki XIX kolejki rozgrywek:
CKS Gorzyce •  Błękitni Sparta Kotlin 0:1
Korona Pogoń Stawiszyn • Grom Golina 5:0
Unia Szymanowice •  OKS Ostrów 0:2
Czarni Wierzbno •  Zieloni Koźminek 1:2
CKS Zbiersk •  Prosną Kalisz 1:2
Szczyt Szczytniki • WKS Witaszyce 5:2
LZS Cielcza •  Wicher Mycielin 13:0

Wyniki XX kolejki rozgrywek:
Wicher Mycielin • Szczyt Szczytniki 2:4
Prosną Kalisz •  Czarni Wierzbno 5:0
Zieloni Koźminek •  Unia Szymanowice 9:1
OKS Ostrów • Korona Pogoń Stawiszyn 2:1

Wyniki XIX kolejki rozgrywek:
Lotnik Poznań •  KS Łopuchowo 
Stella Luboń •  Jurand Koziegłowy 
Orkan Jarosławiec •  Czarni Czerniejewo 
Pogoń Książ •  Maratończyk Brzeźno 
Lider Swarzędz • Clescevia Kleszczewo 
Phytopharm Klęka • Zawisza Dolsk 
Polonia II Środa •  Przemysław Poznań

Wyniki XX kolejki rozgrywek:
Clescevia Kleszczewo •  Polonia II środa 
Przemysław Poznań •  Pogoń Książ * 
Maratończyk Brzeźno •  Phytopharm Klęka 
Zawisza Dolsk •  Orkan Jarosławiec 
Czarni Czerniejewo •  Stella Luboń 
KS Łopuchowo •  Lid8r Swarzędz 
Jurand Koziegłowy •  Lotnik Poznań

3:2
3:0
2:3
4:0
7:0
4:0
4:0

1:2
0:4
2:1
1:2
4:1
2:3
3:2

LKS Gołuchów •  Astra Krotoszyn 0:0 Błękitni Sparta Kotlin •  LZS Cielcza 1:2 1. Orkan Jarosławiec 20 44
Gorzyczanka Gorzyce • GKS Żerków 3:1 WKS Witaszyce • CKS Zbiersk 1:0 2. Jurand Koziegłowy 20 40
Victoria Skarszew •  Pelikan Grabów 6:0 3. Clescevia Kleszczewo 20 36
Pogoń Trębaczów •  Raszkowianka Raszków 7:0 Tabela: 4. Czarni Czerniejewo 20 35
Barycz Janków •  Kb Opatówek -  1:4 1. Korona Pogoń Stawiszyn 20 46 59:19 5. Pogoń Książ Wlkp. 20 32
Zefka Kobyla Góra •  Czarni Dobrzyca 1:0 2. Zieloni Koźminek 20 43 58:27 6. Zawisza Dolsk 20 31
Odolanovia • Pogoń N. Skalmierzyce 0:1 3. Szczyt Szczytniki 20 42 56:25 7. KS Łopuchowo 20 29
Stal Pleszew * Piast Czekanów 5:1 4. LZS Cielcza 20 36 55.27 8. Lider Swarzędz 20 29

5. Prosną Kalisz 21 34 49:34 9. Stella Luboń 20 27
Tabela: 6. *VKS Witaszyce 20 32 32.36 10. Polonia II Środa Wlkp. 20 23

1. Pogoń N. Skalmierzyce 23 1 61 70:7 7. CKS Zbiersk 20 30 30:27 11. Phytopharm Klęka 20 23
2. Stal Pleszew 24 55 63:23 8. Błękitni Sparta Kotlin 20 28 31:33 12. Przemysław Poznań 20 19
3. KS Opatówek 24 48 44:31 9 Grom Golina 19 26 44 39 13. Maratończyk Brzeźno 20 17
4. LKS Gołuchów 24 I 44 62:32 10. OKS Ostrów Wlkp. 20 23 29 42 14. Lotnik 1997 Poznań 20 17

Zweryfikowany wynik:
Polonia II Środa •  Jurand Koziegłowy

(wałkowi

36:33 
48:20 
47:25 
43:45 
28:28 
49:50 
39:44 
30:35 
48:42 
37:38 

' 26:55 
40:52 
33:62

!
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Niedziela 15 maja

9  GROM GOLINA

BŁĘKITNI SPARTA KOTLIN

►16.00 Niedziela 15 maja ► 13,00 Niedziela 15 maja

9

SZCZYT SZCZYTNIKI 

LZS CIELCZA

|P  CZARNI WIERZBNO 

fg; WKS WITASZYCE

► 11,00 Niedziela 15 maja ►13.00

'r ) PHYTOPHARM KLĘKA

PRZEMYSŁAW POZNAŃ

ZAPOWIEDZI
SPOTKAŃ

i

i

Sześć punktów wywalczyła Jara
ła Hotel Jarocin w trzech ostatnich 
spotkaniach i najprawdopodobniej 
Upewniła sobie utrzymanie w zrefor
mowanej 1IJ lidze. Podopieczni Janusza 
Niedźwiedzia najpierw pokonali 2 :1  

Spartę Brodnica, później przegrali 1 :2  

z Pelikanem .Niechanowo i na koniec 
Wygrali 3:0 w derbowym pojedynku 
w Wągrowcu. To nie koniec piłkarskiego 
maratonu Jaroty. We wtorek podejmie 
KKS Kalisz w finale okręgowego Pu- 
charu Polski, a w sobotę zmierzy się 
u siebie z Wdą Świecie.

Melba - Jarota 0:3
Dla sympatyków Jaroty spotkania 

z Nielbą to od pamiętnych baraży naj
ważniejsze mecze sezonu. Nie inaczej 
tyto tym razem. Do Wągrowca wybrała 
^  spora grupa kibiców z Jarocina, 
nzez cale 90 minut na trybunach trwa
ła słowna walka między stronnikami 
°bu zespołów. Nie można odmówić 
kreatywności skandowanych haseł 
1 odpowiedzi na nie, jednak praktycż- 
b'e wszystkie zawierały wulgaryzmy. 
Właściwie to jedynie okrzyki „Jarota 
' sierota” i „Derby dla Nielby” nadają 
SK do cytowania. Oba kluby najpraw- 
opodobniej zostaną ukarane za zacho

wanie swoich sympatyków, którzy poza 
aktywnością werbalną używali również 
zakazanych środków pirotechnicznych. 
arocińscy kibice mogą również odpo

wiedzieć za uszkodzenie ogrodzenia 
sektora dla gości. Po zdobytej przez 
ar°tę bramce tak zaciekle szarpalr 

°Płotowanie, że zdołali je wyłamać, 
Co sprawiło, że dla bezpieczeństwa 
Postronnych obserwatorów na sta
dnie pojawiła się policja w'pełnym 

^sztunku.
Na boisku działo się za to zde

cydowanie mniej niż na trybunach, 
w pierwszej, bardzo słabej połowie 
Warto jedynie odnotować idealną sy- 

ację zmarnowaną przez Jacka Pa
ń sk iego  (doświadczony pomocnik 

r°ty, w sytuacji sam na sam stara! się 
"Założyć siatkę” bramkarzowi Nielby 
trafił go w nogę) oraz strzał Rafała 
^Witkowskiego, który fenomenalnie 

obr°nił Marek Szulc. 
r Po przerwie Jarota zdominowała 
zycznie młodzież z Wągrowca i za- 
uzenie wygrała, co podkreśla! rów- 

b|eż trener Nielby - Radosław Kołacki. 
^elanie zaczął Piotr Skokowski, który 
rzutu wolnego wstrzelił piłkę w pole 

brnę. Nikt nie przeciął jej lotu i po 
wili kompletnie zaskoczony bramkarz 

wytiifgał ją z siatki.
. Kilka minut później było już 2 :0 .
. Cek Pacyński świetnie zagrał do 
âkuba Czaplińskiego (jego wejście 

drugiej połowie znacznie ożywiło 
1̂ ' ten dorzuci! piłkę w pole karne, 

golkipcra z Wągrowca na bliższym 
Il|pku uprzedził Mikołaj Marciniak.

. Nielba grała bardzo wysoko, stąd 
uciniacy co chwilę wychodzili na wol- 

f Pole. Niestety większość tego typu 
cJi przerywali sędziowie odgwizdująe 
^Pliwe spalone. W 83. minucie jednak

P iłk a r s k i m a ra to n
musieli już „puścić” Huberta Antko
wiaka, który po profesorsku pokonał 
bramkarza Nielby w sytuacji sam na 
sam. ustalając wynik meczu na 3:0. * 

Warto zauważyć także debiut kolej
nego z juniorów Jaroty. W 8 6 . minucie 
na boisku pojawił się szesnastoletni Da
wid Idzikowski, syn Grzegorza, wielolet
niego kapitana jarocińskiej jedenastki.

Jarota - Sparta 2:1
Dopiero 30 kwietnia jarocińscy 

kibice doczekali się pierwszego zwy
cięstwa swojej drużyny na wiosnę. Po 
słabej pierwszej i bardzo dobrej drugiej

WYPOWIEDZI POMECZOWE

Janusz
Niedźwiedź
TRENERJAROTY

o  m e c z u  z e  S p a r tą  B ro d n ic a

Czekaliśmy na to zwycięstwo. W dwóch ostatnich 
meczach graliśmy naprawdę dobrze i powinniśmy 
wygraną mieć już wcześniej na swoim koncie. 
Dziś mieliśmy kilkanaście sytuacji, z których 
siedem, esiem było stuprocentowych, ale pitka nie 
wpadata i praktycznie do końca spotkania wynik 
byt sprawą otwartą. Gdybyśmy strzelili na 3:1 to 
mecz dla Sparty już by się wcześniej zakończył. 
Po straconej na początku meczu bramce nie 
zrobiło mi się gorąco, gdyż od bardzo dawna dużo 
rozmawiamy, jak reagować na takie sytuacje. 
Stracony gol, niespodziewany, zupełnie z niczego 
na kilkanaście minut wybił nas z rytmu, ale 
później odrobiliśmy stratę i w końcu wygraliśmy. 

•
o  m e c z u  z  P e lik a n e m  N ie c h a n o w o

Myślę, że sprawiedliwy byłby remis. My mieliśmy 
swoje stałe fragmenty. Pelikan też miał swoje i to 
właśnie rzut rożny, w 94. minucie, sprawił, że 
dziś Pelikan wygrał.
Goście przegrywali i dobrze wiedzieli, że jeżeli 
chcą się jeszcze liczyć w walce o pierwsze miej
sce muszą zdecydowanie zaatakować. My się 
cofnęliśmy, ale tak naprawdę poza tymi stałymi 
fragmentami i bodajże jedną akcją z tych ataków 
Pelikana niewiele wynikało.
Trochę martwię się o kadrę. Najprawdopodobniej 
wypadnie nam Krzysztof Czabański, który ma coś 
z barkiem. Pewnie w środę czy w czwartek wyjdą 
jeszcze jakieś urazy, bo to byt bardzo twardy, 
mocny fizycznie mecz.

o  m e c z u  z  N ie lb ą  W ą g ro w ie c

Ciszy nas oczywiście zwycięstwo, ale równie 
ważne jest to, ze zagraliśmy na „zero z tyłu". 
Dziś wygraliśmy w bardzo przekonujący sposób, 
choć zagraliśmy nieco słabiej, zwłaszcza przed 
przerwą. Mimo słabszej gry stwarzaliśmy sobie 
sytuacje. Choćby idealna okazja Jacka Pacyń- 
skiego w pierwszej pofowie.
Po przerwie, zwłaszcza po zdobyciu drugiej 
bramki, złapaliśmy wiatr w żagle i mogliśmy 
zdobyć dużo więcej bramek, ale dziś uniemoż
liwił nam to sędzia liniowy, który nieprawidłowo 
pokazywał spalone.
Przed finałem pucharu mamy dobrą sytuację, bo 
zwycięstwo buduje zespół. Chcemy wywalczyć 
puchar. Na pewno nie będzie tak, że wyjdziemy 
młodzieżą. Zagramy w optymalnym składzie.

połowie Jarota zasłużenie pokonała 
2:1 Spartę Brodnica. Jednak to goście 
nieoczekiwanie już w 3. minucie objęli 
prowadzenie. Marka Szulca (zastąpił 
w bramce zmagającego się z urazem 
dłoni Sebastiana Kmiecika) pokonał 
Szymon Babiarz.

Po „gongu” gospodarze dość długo 
nie mogli się otrząsnąć. W końcu jed
nak ruszyli do zdecydowanych ataków 
i jeszcze przed przerwą doprowadzi
li do wyrównania. Sebastian Kopeć 
wykorzystał swoje warunki fizyczne 
i głową pokonał bramkarza Sparty, po 
dośrodkowaniu Piotra Stokowskiego

z rzutu rożnego.
Po zmianie stron Jarota miała zde

cydowaną przewagę, ale strzeliła tylko 
jednego gola. Po świetnej akcji Mikołaja 
Marciniaka bramkę głową (!) zdobył 
Jacek Pacyński.

Jarota - Pelikan 1:2
Gdyby mecz trwał minutę krócej, to 

Jarota wywalczyłaby z Pelikafiem Nie
chanowo cenny remis. Niestety w ostat
niej akcji spotkania goście, przy biernej 
postawie jarocińskiej defensywy, zdobyli 
zwycięskiego gola.

Jarota nie zasłużyła na porażkę.

Po pierwszej, wyrównanej połowie, na 
początku drugiej objęła prowadzenie. 
Dośrodkowanie Piotra Stokowskiego 
z rzutu rożnego wykorzysta! KrzysSof 
Czabański, który świetnie urwał się 
obrońcom i strzałem głową nie dal 
szans bramkarzowi Pelikana.

Niestety po zdobytej bramce jaro- 
ciniacy oddali pole gościom. Niecha- 
nowianie uzyskali przewagę i choć nie 
stwarzali sobie idealnych okazji, to co 
chwilę robiło się gorąco pod bramką 
Jaroty. W końcu Pelikan doprowadzi! 
do wyrównania. Gola, po dośrodko
waniu Daniela Ciacha, zdobył Dawid 
Retlewski.

Kiedy wydawało się, że mecz za
kończy się sprawiedliwym remisem 
Tomasz Bzdęga przedłużył marzenia 
Pelikana o pierwszym miejscu w tabeli.

(fafl

JAROTA HOTH JAROCIN 

OTMIAIROMICA

Jarota Hotel: Marek Szulc (6) - Dawid Piróg (6), Sebastian Kopeć 
(7), Piotr Garbarek (7), Piotr Skokowski (7) Jędrzej Ludwiczak 
(6) (90.+1 Szymon Grodzki (-)), Michał Grobelni (7) - Jakub 
Kiełb (8) (84. Wiktor Planeta (-)), Jacek Pacyński (8), Mikołaj 
Marciniak (7) (78. Jakub Czapliński (-)). - Hubert Antkowiak-OL

Sparta-. Bartłomiej Fole - Piotr Sugalski, Daniel Łazowski, Paweł 
Kolcz, Piotr Lamka (70. Krystian Matuszewski), Krystian Janczak 

, | ,  Tomasz Gródek , Mateusz Prylewski, Szymon Babiarz, 
Bartosz Zalewski, Nikodem Kasperczak (64. Adrian Stypczyński )

0:1 - Szymon Babiarz (3.)
1:1 - Sebastian Kopeć - głową, po dośrodkowaniu Piotra 
Stokowskiego z rzutu rożnego (43.)
2:1 - Jacek Pacyński - głową, po dośrodkowaniu Mikołaja 
Marciniaka (62.)

Hubert Bachórz - prezes Jaroty (z lewej) i Janusz Niedźwiedź z niepokojem 
obserwowali z trybun poczynania Jaroty w pojedynku ze Spartą Brodnica 
(trener odbywał karę za usunięcie z ławki podczas spotkania z Ostrovią). Na 
szczęście, po słabej pierwszej połowie, w  drugiej jarociniacy zagrali znacznie 
lepiej i odnieśli pierwsze, wiosenne zwycięstwo.

JAROTA HOTEL JAROCIN 

KUKAŃ NttCHANOWB

Jarota Hotel: Marek Szulc (6) - Jędrzej Ludwiczak (5), Sebastian 
Kopeć (5), Piotr Garbarek (5), Piotr Skokowski (6) - Krzysztof 
Czabański (6) (88. Wiktor Planeta (-)), Michał Grobelny 
(5) - Jakub Kiełb (6) (83. Jakub Czapliński (-)), Jacek Pacyński 
(5), Mikołaj Marciniak (6) - Hubert Antkowiak (5)

Pelikan: Patryk Łagodziński - Dominik Drzewiecki , Daniel 
Ciach,‘Taras Maksymiv, Przemysław Otuszewski - Marcin Troja
nowski (87. Adrian Buszta), Jacek Figaszewski, Tomasz Bzdęga, 
Krzysztof Wolkiewicz (60. Damian Lenkiewicz), Dawid Retlewski 

- Łukasz Zagdański

1.-0 - Krzysztof Czabański - głową po dośrodkowaniu Piotra 
Stokowskiego z rzutu rożnego (48.)
1:1 - Dawid Retlewski (59.)
1:2 - Tomasz Bzdęga (90.+4.)

NKIIIA WĄGROWIEC 

JAROTA MIR JAMCM
m 3

(0:1
UL.

D)

Nielbą: Oskar Czapliński - Łukasz Iskrzyński. Karol Purol, Dawid 
Jasiński . Norbert Wieczorek (66. Wiktor Moskalik) - Daniel 
Chmielnicki (74. Mateusz Piechowiak). Adrian Marchel, Rafał 
Gmnttowski, Maciej Klawiński (56. Filip Konarski). Adam Urbański 
(88. Jakub Kasperski), Jakub Kubiński

Jarota Hotel: Marek Szulc (7) - Dawid Piróg (6), Sebastian 
Kopeć (7), Piotr Garbarek (6), Piotr Skokowski (7) - Jędrzej 
Ludwiczak (6), Michał Grobelny (6) - Wiktor Planeta (6) (61. 
Jakub Czapliński (7)), Jacek Pacyński (6), Mikołaj Marciniak (7) 
(86. Dawid Idzikowski (-)) - Hubert Antkowiak (7) 3*-

0:1 - Piotr Skokowski - z rzutu wolnego (65.)
0:2 Mikołaj Marciniak, po podaniu Jakuba Czaplińskiego (69.) 
0.3 - Hubert Antkowiak, po zagraniu Michała Grobelnego (83.)
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ZAPOWIEDZI
SPOTKAŃ

Zagrąją 
tiia Grzegorza

Charytatywny turniej piłkarski dla 
Grzegorza Paluszkiewicza z Miesz
kowa rozpocznie się 2 2  maja o godz. 
13.00 na boisku szkolnym w Mieszko
wie.

- Grzegorz po ciężkiej chorobie wy
maga ciągłej rehabilitacji. Niestety, jest 
ona-bardzo kosztowna. Ponadto jest 
osobą niesamodzielną, dlatego wyma
ga ciągłej obecności żony, która nie może 
podjąć pracy zawodowej - tłumaczą or- 
gagizatorzy.

W turnieju mogą wziąć udział 
6 -osobowe zespoły. Wystarczy zgło
sić się mailowo (pomagamy.miesz- 
kow@gmail.com) lub telefonicznie: 
516 958 166. Wpisowe wynosi 50 ń. 
W trakcie turnieju rozprowadzane będą 
napoje i ciasto, a dochód z nich zo
stanie przeznaczony na rehabilitację 
Grzegorza.

Gościem specjalnym będzie Domi
nik Kubiak, trener Akademii Piłkarskiej 
Lecha Poznań, który przeprowadzi 
trening dla dzieci i młodzieży. W trakcie 
imprezy będzie możliwość licytowania 
koŚzulki z podpisami zawodników Le
cha Poznań. Przygotowano także wiele 
atrakcji m in. trampoliny, malowanie 
twarzy, park linowy, pokaz makijażu 
i strzelanie. J

Regulamin na stronie facebook. 
com/Inspiracje.mieszkDw. (seb)

-------------O G Ł O S Z E N I E  ------------

Jteśniemcu
T P T W ^ r f f ^ B ^ ^ j L f t t w s t a n c ó w  W tk p  1

(biurowiec nowej fabryki mebti)

SIAT. BUDOWLANE
KOSTKA OBOKOWA
PR OMO C Y J N E  CENY!

OPAŁ KLINKIER
Czynne w godz. 7 .0 0 -1 7 .0 0  

sob. 7 .0 0 -1 4 .0 0

kom. 6 0 0 -6 0 0 -1 9 9

Wtorek 10 maja 17.00 Sobota 14 maja

#  JAROTA HOTEL JAROCIN 

$  KKS1925 KALISZ

#  JAROTA HOTEL JAROCIN 

W  WDA SWIECIE

17.00 Niedziela > 15 maja

POGOŃ NOWE SKALMIERZYCE

IfS GKSŻERK6W

►16.00 Niedziela -15 maja

JAROTA JAROCIN 

LECH II POZNAŃ

► 12.00

M IN I PIŁKA SIATKOW A

Historyczny
awans

Drużyna „dwójek” MKS-u Jarocin zajęta drugie 
miejsce w finale Mistrzostw Wielkopolski w Mini 
Piłce Siatkowej i wywalczyła awans do finału cen
tralnego rozgrywek organizowanych przez Kinder 
Sport, który odbędzie się w Częstochowie.

- To historyczny sukces naszego klubu. Zespół 
w składzie Stanisław Szynaka-Totfuiszewski, Mateusz 
Andrzejczak i Daniel Mrówczyński zagra z najlepszy
m i w Polsce - cieszy się Grzegorz Gałuszka, trener' 
MKS-u Jarocin.

W finale wojewódzkim, któiy odbył się w Tur
ku, wzięło udział dwanaście najlepszych zespołów 
z Wielkopolski wyłonionych po wcześniejszych, 
wielostopniowych eliminacjach.

Szersza relacja z finału w następnym numerze 
„Gazety”.

(fa f)

>  KOTLIN

Lepsze miejsce
Msrceliny w woltyżerce

•
Marcelina Lewandowicz z Kotlina 

zajęta 13. miejsce na międzynarodowych 
zawodach w woltyżerce sportowej, które 
odbyły się w Budapeszcie.

Dziewczyna startowała na wypo
życzonym koniu. - Był bardzo wysoki. 
Na pierwszym treningu Marcelina jakoś 
wskoczyła na tego konia. Na treningu przed 
samym startem była masakra. Marcelina 
nie mogła wskoczyć. Próbowała kilka razy 
i nie udawało się. Wreszcie zawody. Wszyscy 
byliśmy w napięciu. Zawodniczki mają dwie 
szanse. Jak nie wskoczy za pierwszynt razem, 
to otrzymuje mniej punktów. Podobniejest zfl 
drugim razem, a trzeci raz nie ma co próbo
wać. Byty takie nerwy, zaczyna lecieć muzy
ka, Marcelina podbiega do konia i udało jej 
się za pierwszym razem - opowiada Barbara 
Lewandowicz, mama zawodniczki.

Byt to drugi wyjazd 15-latki na za
graniczne zmagania. Poprzednio Polskę 
reprezentowała w Holandii, gdzie zajęła 
17. miejsce. (era)

KALISKA KLASA OKRĘGOWA

Prezentu na komunię nie byfo
Pierwszej porażki pod w odzą 

A leksandra Stachowiaka doznali 
piłkarze GKS-u Żerków. W niedziel
ne południe przegrali 1:3 w meczu 
„o sześć punktów” z Gorzyczanką 
Gorzyce znacznie komplikując sobie 
szansę utrzymania się w okręgówce. 
Żerkowianom nie udało się też zrobić 
prezentu synowi trenera, który tego 
dnia miał komunię.

- Chcieliśmy synowi trenera spra
wić niespodziankę i kupić jakiś prezent 
z premii po zwycięstwie - mówi Dawid 
Grzebyszak, kapitan GKS-u.-Niestety 
nie wygraliśmy...

O wyniku meczu zadecydowały 
błędy indywidualne i słaba pierwsza

połowa w wykonaniu ekipy z Żerko
wa. Pierwszą bramkę GKS stracił po 
błędzie swojego kapitana. - Nie się
gnąłem piłki i zawodnik Gorzyczanki 
wyszedł na sam na sam i przelobował 
Damiana Wielińskiego - samokrytycz- 
nie relacjonuje Dawid Grzebyszak.

Po przerwie Gorzyczanka szybko 
zdobyła drugiego gola. Podopieczni 
Aleksandra Stachowiaka, który mimo 
uroczystości rodzinnej osobiście po
prowadził zespół, nie podłamali się 
i dążyli do zmiany wyniku. - W drugiej 
połowie zagraliśmy zdecydowanie lepiej. 
Przeszliśmy na trójkę obrońców - mówi 
Dawid Grzebyszak.

W 78. minucie żerkowanie zdobyli

bramkę kontaktową. W zamieszaniu 
podbramkowym, po dośrodkowaniu 
Tomasza Zaremby z rzutu rożnego, 
najprzytomniej zachował się Dariusz 
Adamski. Niestety w końcówce me
czu, dążącą do wyrównania „Gieksę” 
„zgasił” Mariusz Dolny, skutecznie 
wykorzystując kontratak swego ze
społu.

- Gdybyśmy zagrali pierwszą poło
wę w taki sposób ja k  drugą, to wynik 
meczu byłby na pewno inny. Trener 
po meczu podziękował nam za walkę 
w drugiej połowie. Szkoda tej porażki, 
bo było to spotkanie z tych „o sześć 
punktów". Za tydzień gramy z Pogonią 
Nowe Skalmierzyce i o punkty będzie

bardzo trudno - podsumował kapital1 

GKS-u.

GORZYCZANKA GORZYCE 

GUŻERN6W

GKS: Damian Wieliński ■ Paweł Majusiak, Dawid GrzebysraK. 
Hubert Grzebyszak, Tobiasz Potocki - Dariusz Adamski, Sebasd*1 
Wach - Patryk Kempa (27. Marcin Ju|ka),-Hubert Nawrocki (6°- 
Tomasz Zaremba), Artur Maciejowski (83. Piotr Dutkowia 
- Piotr Karcz

1:0 - Mariusz Dolny (32.)
2:0 - Damian Izydorski (50.)
2:1 - Dariusz Adamski - w zamieszaniu podbramkowym. P 
rzucie rożnym wykonywanym przez Tomasza Zarembę (78) 
3:1 - Mariusz Dolny (88J

O G Ł O S Z E N I E

Ceny od 4  9 9 0  z ł
b ru tto / m 2

S tać  Cię na n a sz e  m ie s z k a n ie .!

OSIEDLE
KWADRANSII
POZNAŃ, W IEJSKA
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